
 

 
 

Protokoll fört vid sammanträde med guvernörsrådets arbetsutskott, GRAU, 
protokoll nummer 5 verksamhetsåret 2022 - 2023 

 
 
Tid: Måndag den 24 april 2023, klockan 09.00-12.00 
Plats: Via zoom 

 
Närvarande: GRO Bengt Persson, IPGRO Alf-Göran Andersson, VGRO Pia Rundberg, Controller 
Annica Nordell, stadgesekreterare Alf Bakken. 

 
§ 69 Mötets öppnande. 

GRO Bengt Persson hälsade välkommen till verksamhetsårets femte möte med 
guvernörsrådets arbetsutskott, verksamhetsåret 2022 – 2023, och förklarade mötet för 
öppnat.  

 
§ 70 Anmälan av tillkommande ärenden att behandlas under § 85. 

a) Offerter från revisionsbyråer 
b) Bengt - MDGST - Barndiabetesfonden 
c) Annica Nordell – Lions, kontor 
d) Annica Nordell – Lions, tidningen 

 
  § 71       Anmälan om övriga frågor att behandlas under § 86. 

a) Pia – bilda kommitté som handlägger medlemsutvecklingen i distrikten 
b) Pia – info om mail ang bla RVN 

 
§ 72 Fastställande av dagordningen. 

Föreliggande förslag till dagordning fastställes. 
 
§ 73 Protokoll från GR5  

GRAU beslutar att med godkännande lägga protokollet till handlingarna. 
 
§ 74 Beslutskontrollen per 2023-04-24, bilaga 153 

 GRAU gör en genomgång av föreliggande beslutskontroll 
 

§ 75 Ekonomi och budget, bilaga 129, 130, 131 
 Controller Annica Nordell lämnar muntlig rapport till GR6. 

 
§ 76 Rapport avseende projekt Ukraina 

Alf-Göran Andersson informerade om kommande möte med projektgruppen ang rutiner inom 
projektet. Utbetalning har skett med EUR 19.500 för stöd till självhushåll, tex fröer mm. 
Controllern uttryckte viss undran över projekt som finns vid sidan av det nationella projektet. 
Den tillsatta gruppen fortsätter sitt arbete och avlämnar därefter rapport till GR6. 

 
§ 77 Rapport avseende projekt i Turkiet 

Annica redogjorde för utvecklingen och att man skall bekosta containers som skall byggas 
upp.. Ytterligare rapport till GR6. 
 



§ 78 Genomgång av riksmötestrycket samt info om praktiska detaljer 
Finn Bansgaard var inbjuden till dagens möte, och föredrog lite frågor/kommentarer angående 
riksmötestrycket. Vissa formuleringar bör ändras så att inga missförstånd uppstår.  AU 
beslutade att Finn skall deltaga i förmötet till RM, så samtliga får samma information, 
 

§ 79        Skrivelse från guvernörsrådet          
Bengt redogjorde för mail som inkommit ang misstänkt jäv i frågan om hjälpen, kr 20.000 till Iran 
i samband med jordbävningen. AU menar att syftet var gott men blev olyckligt utformat. 
Redogörelsen skall göras till GR. 
 

§ 80        Kläder till convention 
Pia redogjorde att vCC har fattat ett enhälligt beslut om vita tröjor och svarta långbyxor, utan 
revärer. 
Mail har gått ut till samtliga klubbar (LP och LS) om man önskar beställa egna tröjor. 
 

§ 81        Deltagande i de övriga nordiska ländernas conventions 
Till convention i Norge företräder Göran Hammarlund MD101, Annette Eiserman och Reino 
Wikström åker till Finland, Sten-Yngve Södergren representerar på Island och till 
Danmark/Färöarna åker Bengt Persson. 

 
§ 82        Rapporter 

 
a) Koordinatorn för ledarutveckling GLT bilaga 141 

GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR6 
b) Koordinatorn för serviceutveckling. GMT  

Ingen rapport 
 
c) Koordinatorn för medlemsutvecklingen, GST,  bilaga 135 

GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 
 

d) Koordinatorn för New Voices, bilaga 143  
GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 
 

e) MD:s LEO-Ungdomssektion, bilaga 147 
GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 
 

f) Kommitteen för ungdomsverksamhet (YED), bilaga 146 
GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 

 
g) MD:s LCIF coordinator, bilaga 142 

GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 
 

h) Kommittén för funktionsvariationer, bilaga 137 
GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 
 

i) Stiftelsen Barndiabetesfonden, bilaga 132 
GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 

 
j) Bring Quality to Life  bilaga 136 

GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 
 

k) MD:s miljökoordinator, bilaga 140  
GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 



 
l) MD:s hedersråd, bilaga 145  
      GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 
 
m) MD:s projektkoordinator.  

Ingen rapport. 
 

n) Water means life bilaga 138 
         GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 

 
o) Lions Club international (LCI), bilaga 134 

GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 
 
p) Nordiska samarbetsrådet  NSR  

Ingen rapport 
 

q) Insamlingsstiftelsen Sveriges Lions hjälpfond 
Ingen rapport 
 

r) Stiftelsen Lions Quest, bilaga 133 
GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 

 
s) MD:s marknadsföringskommittén, bilaga 144 

GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 
 
t) Koordinatorn för My LCI 

Ingen rapport  
 

u) Koordinatorn för GDPR 
Ingen rapport 

 
v) Multipeldistriktets rådgivande placeringskommitté 

Ingen rapport 
 

w) Riksmöteskommitteen, bilaga 151 
GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 
 

x) Riksvalsnämnden. Bilaga 139 
GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 
 

y) Kungens Jublieumsfond, bilaga 152 
GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 
 

z) Orkester Norden, bilaga 150 
GRAU noterar rapporten och överlämnar till GR 6 
 

§ 83        Parasportförbundet/Special Olympics 
GR har beslutat om fortsatt samarbete och bidrag till Parasportförbundet. Protokoll redovisas på 
GR 6. 
Att företräda MD101 på tävlingarna i sommar i Berling har Anki Rooslien samt Mats-Åke 
Tunelid utsetts. Dessa kommer även i fortsättningen att arbeta inom detta område. 
 

 



§ 84        Kallelse till GR 6 
                    Kallelse sker under vecka 17. 

 
§ 85 Tillkommande ärenden - beslutsärenden 
 

a) Offerter från JPA samt Revisorspoolen, bilaga 148,149 
GRAU föreslår efter genomgång att GR beslutar att ha kvar Revisorspoolen som revisorer 
under tiden 2023-07-01 tom 2026-06-30 

 
c) MDGST Sten-Yngve Södergren har haft möte med Barndiabetsfonden ang fortsatt 

samarbete. GRAU föreslår att GR beslutar att fortsätta detta samarbete 
 

d) Lions kontor - Annica informerade om att man för närvarande avvaktar besked från 
ventilationsfirman som skall göra ett utlåtande innan ombyggnaden av kontoret kan börja. 
Enligt planerna skall allt vara klart till hösten. 

 
e) Lions tidningen – Annica informerade att nettokostnaden för tidningen under detta 

verksamhetsår uppgår till ca 87.000:--. Diskuterades att befintlig personal på kontoret kan 
skriva tidningen digitalt och att man inte behöver köpa in nya program för detta. Detta 
skulle innebära en besparing om ca 63.000:--.  GRAU föreslår att ge GR i uppdrag att 
besluta om att göra tidningen digitalt i fortsättningen. 

 
§ 86 Tillkommande övriga frågor 

a) Pia gav information om att telefonkontakter har hållits ang det sviktande medlemsantalet i 
en del av våra distrikt. Under dessa samtal har framkommit att man önskar bilda en grupp, 
som handlägger dessa frågor; medlemmarna, distriktsindelning mm. GRAU föreslår att 
GR beslutar att man bildar denna grupp på GR1. 

b) Pia redogjorde för inkommet mail, som rörde RVN´s arbete med nomineringar inför RM. 
GRAU beslutade att detta mail var att anse som ett öppet mail och detta innebär att GR 
skall få del av detta. 

  
§ 87 Nästa möte med GRAU 

       Nästa möte hålls den 2023-06-12 
 

§ 88 Sammanträdet avslutas. 
IPGRO Alf-Göran Andersson tackade GRO Bengt Persson för ett väl genomfört och trevligt 
möte. 
GRO tackade för ett innehållsrikt möte och avslutade detsamma. 

 
 
 
 

Bengt Persson Pia Rundberg 
GRO vGRO 
Ordförande Sekreterare 

 
 

Alf-Göran Andersson                     Annica Nordell 
IPGRO            Controller 
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Lions Club International MD 101
01/03-2023 -  31/03-2023


IB IB Utfall UB


Tillgångar Årets början Perioden Perioden Perioden


Kundfordringar 56 021 319 961 434 531 754 492


Avräkningar -20 440 -368 699 -669 605 -1 038 304


Upplupna intäkter 312 986 460 533 -253 665 206 868


Likvida medel 2 716 2 716 0 2 716


SEB 7 763 739 10 157 789 2 557 862 12 715 651


Marginalen 950 000 950 000 0 950 000


Lannebo, Corp. Bond A 3 330 184 3 330 184 0 3 330 184


SBAB 3 000 000 3 000 000 0 3 000 000


Landshypotek 3 000 000 3 000 000 0 3 000 000


Summa 18 395 206 20 852 484 2 069 123 22 921 607


Övriga tillgångar -59 074 -246 818 42 113 -204 706


Summa tillgångar 18 336 132 20 605 666 2 111 236 22 716 902


Skulder


Uppl kostnader/intäkter -110 760 -76 308 3 424 -72 884


Leverantörsskulder -575 592 -386 293 326 452 -59 842


Avsättning ID kandidat -76 506 -76 506 0 -76 506


Skatter -28 028 -27 819 -209 -28 028


Uppl semesterskulder -144 430 -144 430 0 -144 430


S:a kortfristiga skulder -935 316 -711 356 329 667 -381 690


Projekt -14 720 161 -16 032 566 -2 620 453 -18 653 019


Lions Quest -394 671 -254 741 -15 630 -270 371


Barndiabetes -151 889 -475 581 0 -475 581


RM regl fond -221 655 -221 655 0 -221 655


S:a proj o avsättningar -15 488 375 -16 984 543 -2 636 083 -19 620 626


Eget kapital -1 000 000 -1 000 000 0 -1 000 000


Balanserade vinster/förluster -1 486 415 -1 486 415 0 -1 486 415


S.a eget kapital -2 486 415 -2 486 415 0 -2 486 415


Tidigare års resultat 573 975 573 975 0 573 975


Periodens resultat 0 -997 327 195 181 -802 146


S:a skulder o Eget kapital -18 336 132 -20 605 666 -2 111 236 -22 716 902


2023-04-03 / BL


2022-2023
Bil 129


2023-04-03








Lions Club International MD 101


2022-23 2022-23 2022-23 2022-23 2022-23 2022-23


01/03.2023  - 31/03.2023 MARS MARS Ackumulerad Ackumulerad ÅRS ÅRS


Utfall budget Utfall budget Prognos budget


Intäkter


Nationella avgifter 0 0 3 306 660 3 340 709 3 306 660 3 340 709


Försäljning  22 493 22 500 167 623 202 500 235 123 270 000


Handbok 0 0 59 575 68 000 59 575 68 000


The Lion 0 0 80 634 70 980 149 794 140 140


Stim/Sami 236 932 0 236 932 218 327 236 932 218 327


Annonsförsäljning Tidn Lion 0 0 0 10 000 10 000 20 000


VDG-utbildning 0 0 0 0 25 000 25 000


LCI ers. Porto 1 355 625 8 263 5 625 10 138 7 500


Vidarefakt. YE kostnader 0 0 0 0 0 0


LCI ers. ZO-utbildning 0 0 0 0 0 0


LCI ers. RLLI-utbildning 36 000 0 77 381 105 000 106 381 105 000


Convention Resenärer 0 0 0 0 0 0


Vidarefakt. NSR Kostnader 0 5 000 0 25 000 5 000 25 000


Vidarefakt. RM Kostnader 0 0 0 0 0 0


Vidarefakt. EF Kostnader 0 0 0 0 0 0


LCI . Women In Lions 0 0 0 0 0 0


LCI ers. PR stöd 0 0 0 12 500 12 500 25 000


LCI GLT / GMT Area Training 0 0 0 0 0 0


LCI GST 0 0 0 0 0 0


Anm. Avg. seminarier 0 0 0 0 0 0


LQ Administration 0 4 000 32 000 36 000 44 000 48 000


AF Bidrag 0 0 0 0 0 0


Övr ersättningar o intäkter -4 0 0 0 0 0
Summa intäkter 296 777 32 125 3 969 068 4 094 641 4 201 103 4 292 676


Kostnader


Varor -32 836 -15 833 -147 582 -142 500 -195 082 -190 000
GRO -4 615 -5 000 -30 572 -45 000 -45 572 -60 000
VGRO -4 456 -2 917 -19 569 -26 250 -28 319 -35 000
GR -10 080 -7 500 -114 061 -67 500 -147 811 -90 000
AU -5 285 -3 000 -27 942 -27 000 -36 942 -36 000
IT 0 -1 250 0 -11 250 -3 750 -15 000
RM 0 0 -275 000 -275 000 -315 000 -275 000
NSR -9 148 0 -90 450 -180 000 -140 450 -180 000
EF 0 0 -71 849 -50 000 -71 849 -50 000
Convention 0 0 -56 197 -85 000 -56 197 -85 000
Övriga Kommittér -585 -2 750 -17 745 -24 750 -34 245 -43 000
New Voices 0 -1 667 -7 512 -15 000 -12 512 -20 000
GLT 0 -3 333 -4 344 -30 000 -11 011 -40 000
GMT -3 822 -3 333 -7 630 -30 000 -14 297 -40 000
GST, IR/HJ, BQtL -4 572 -4 167 -9 213 -37 500 -18 380 -50 000
ZO-Utbildning 0 0 0 0 0 0
VDG-Utbildning -8 072 -6 500 -102 261 -58 500 -115 261 -78 000
RLLI -Utbildning -131 038 0 -134 550 -140 000 -134 550 -140 000
Medlemsutveckling 0 -3 333 0 -30 000 -10 000 -40 000
YE 0 -833 -2 265 -7 500 -4 765 -10 000
RVN -5 756 0 -7 394 -13 200 -13 994 -19 800
Hedersrådet 0 -1 000 -792 -9 000 -3 792 -12 000
Riksmötes gruppen -9 119 -3 333 -19 117 -30 000 -29 117 -40 000
PR 0 -4 167 -2 963 -37 500 -15 463 -50 000
The Lion 0 -105 875 -138 371 -211 750 -242 371 -211 750
STIM/SAMI -38 438 0 -236 912 -218 327 -236 912 -218 327
Handboken 0 0 -57 859 -68 000 -57 859 -68 000
Personal -108 289 -110 337 -1 009 738 -993 032 -1 316 810 -1 300 105
Administration -115 846 -79 778 -534 037 -426 205 -717 606 -609 940
Summa kostnader -491 958 -365 907 -3 125 926 -3 289 764 -4 029 917 -4 006 922


Resultat före avskrivningar -195 181 -333 782 843 142 804 877 171 186 285 754
Kostnader för avskrivn o avsättn 0 0 0 0 0 0
Finansiella intäkter och kostnader 0 1 000 0 9 000 32 000 12 000
Extraordinära intäkter o kostnader 0 0 -40 996 -30 000 -40 996 -30 000


-195 181 -332 782 802 146 783 877 162 190 267 754


Resultat -195 181 -332 782 802 146 783 877 162 190 267 754


2023-04-03 / BL


Intäkter


STIM / SAMI 0


RLLI 29 000


LQ Adm 0


Kostnader 0


RM 0


NSR -50 000


RLLI 0


STIM 0


0


781 146 783 877 -2 731


Avvikelser i förhållande till BUDGET


2022-2023
Bil 130


2023-04-03








BOKF.ÅR (flera objekt)


IB


Värden 2022-07-01


PROJEKT NAMN Summa av Debet Summa av Kredit


2802 Proj NO/Hund 1 838 984,00 2 024 570,44 185 586,44


2806 Proj LEO 593 378,25 1 150 549,01 557 170,76


2807 Proj Orkester Norden 470 266,91 533 632,87 63 365,96


2808 Proj Katastrofberedskap 13 945 261,51 14 969 657,93 1 024 396,42


2809 Proj Tält/BQtL 20 437 067,74 21 317 151,87 880 084,13


2813 Proj Ungdomsläger 609 457,40 722 617,87 113 160,47


2815 Proj Funktionsnedsatta 4 461 695,25 6 474 798,03 2 013 102,78


2816 Proj Pengapåsen 8 894 868,24 11 497 170,05 2 602 301,81


2817 Proj NSR Norden 3 331 651,79 3 748 304,05 416 652,26


2826 RF/Barndiabetes 8 407 495,82 8 559 385,00 151 889,18


2832 Lions Quest 1 431 085,63 1 825 756,48 394 670,85


2849 Lions Miljöpris 251 816,13 316 514,00 64 697,87


2851 Water Means Life 3 125 259,97 4 914 197,10 1 788 937,13


2852 NSR - Trauma-centers 2 883 560,41 2 905 955,40 22 394,99


2854 LCI PR Grant 38 752,88 106 355,27 67 602,39


2855 Ukraina 1 718 706,80 6 592 159,97 4 873 453,17


Totalsumma 72 439 308,73 87 658 775,34 15 219 466,61


0,00


0,00


0,00


0,00


0,00


BOKF.ÅR 2022-2023


UTFALL


Värden 2207-2303


PROJEKT NAMN Summa av Debet Summa av Kredit


2802 Proj NO/Hund 31 750,00 31 750,00


2806 Proj LEO 18 733,97 69 905,00 51 171,03


2807 Proj Orkester Norden 39 343,19 37 381,00 -1 962,19


2808 Proj Katastrofberedskap 1 465 792,71 788 734,00 -677 058,71


2809 Proj Tält/BQtL 2 139 330,73 5 598 486,02 3 459 155,29


2813 Proj Ungdomsläger 925,00 -925,00


2815 Proj Funktionsnedsatta 100,00 157 856,00 157 756,00


2817 Proj NSR Norden 175 428,18 88 590,00 -86 838,18


2826 RF/Barndiabetes 323 692,00 323 692,00


2832 Lions Quest 259 230,00 134 930,00 -124 300,00


2849 Lions Miljöpris 6 158,00 44 765,00 38 607,00


2851 Water Means Life 972 696,74 607 893,00 -364 803,74


2852 NSR - Trauma-centers 17 166,08 2 890,00 -14 276,08


2854 LCI PR Grant 66 994,00 -66 994,00


2855 Ukraina 1 235 312,15 1 876 256,13 640 943,98


2856 Jordbävning 893 639,35 1 659 180,00 765 540,65


Totalsumma 7 290 850,10 11 422 308,15 4 131 458,05


0,00


0,00


0,00


0,00


BOKF.ÅR (Alla)


UB


Värden 2023-03-31


PROJEKT NAMN Summa av Debet Summa av Kredit


2802 Proj NO/Hund 1 838 984,00 2 056 320,44 217 336,44


2806 Proj LEO 612 112,22 1 220 454,01 608 341,79


2807 Proj Orkester Norden 509 610,10 571 013,87 61 403,77


2808 Proj Katastrofberedskap 15 411 054,22 15 758 391,93 347 337,71


2809 Proj Tält/BQtL 22 576 398,47 26 915 637,89 4 339 239,42


2813 Proj Ungdomsläger 610 382,40 722 617,87 112 235,47


2815 Proj Funktionsnedsatta 4 461 795,25 6 632 654,03 2 170 858,78


2816 Proj Pengapåsen 8 894 868,24 11 497 170,05 2 602 301,81


2817 Proj NSR Norden 3 507 079,97 3 836 894,05 329 814,08


2826 RF/Barndiabetes 8 407 495,82 8 883 077,00 475 581,18


2832 Lions Quest 1 690 315,63 1 960 686,48 270 370,85


2849 Lions Miljöpris 257 974,13 361 279,00 103 304,87


2851 Water Means Life 4 097 956,71 5 522 090,10 1 424 133,39


2852 NSR - Trauma-centers 2 900 726,49 2 908 845,40 8 118,91


2854 LCI PR Grant 105 746,88 106 355,27 608,39


2855 Ukraina 2 954 018,95 8 468 416,10 5 514 397,15


2856 Jordbävning 893 639,35 1 659 180,00 765 540,65


Totalsumma 79 730 158,83 99 081 083,49 19 350 924,66


0,00


0,00


0,00


0,00


0,00


2022-2023
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Rapport till GR 6 
Från Lions representanter i Barndiabetesfonden.  
 
För forskning om diabetes typ 1 under 2023 delade stiftelsen Barndiabetesfonden ut 19.6 
miljoner kr till 29 forskningsprojekt. Lions är en stor aktör i insamlingen till denna forskning 
och har så varit sedan fonden bildades 1989. 
 
Totalt lever 50 000 personer i Sverige, både vuxna och barn, med den obotliga och 
livshotande sjukdomen typ 1-diabetes. Den orsakar att kroppens immunförsvar attackerar de 
egna vävnaderna. De insulinproducerande cellerna i bukspottkörteln kan inte längre producera 
insulin och utan insulin kan vi inte leva.  
 
För att kunna bota, förebygga och lindra denna svåra sjukdom är insamling av medel till 
forskningen nödvändig. Barndiabetesfondens syfte är att stödja forskningen kring typ 1-
diabetes och 
 
Lions är en viktig part i detta arbete.  
Samtidigt är omvärldsläget svårare än vi varit med om i modern tid. Stor del av 
lionklubbarnas insamlade medel går till att hjälpa de som drabbats av kriget i Ukraina och 
jordbävningen i Turkiet.  
 
Vi vill vädja till Sveriges lions att även tänka på de nära 1000 barn som varje år drabbas av 
den obotliga och dödliga sjukdomen  typ 1-diabetes.  
Distriktsguvernörerna uppmanas att påminna om stödet till Barndiabetesfonden. 
 
 
Enligt uppdrag, april 2023 
 
 
Per Krantz och Anna-Maria Bernstein 
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Rapport GR 5       
 
 
Här kommer en lägesrapport Lions Quest  i förhållande till vår verksamhetsplan 
 
Vi har förnyat våra böcker enligt plan. 
 
Våra kurser följer också plan vi skall göra tre i höst så är målet nått. 
 
Närmast förestående är mässa i Lidköping samt ett antal möten med Lions på olika plan, samt 
riksmötet i Karlstad där vi kommer att jobba hårt. Stora delar av vår styrelse är kallad för att 
arbeta, hoppas på många besökare då vi tagit fram material speciellt för detta tillfälle. 
 
Vi fortsätter vårt arbete med verksamhetsplanen för år två, som tidigare är utskickad och kommer 
att uppdateras till riksmötet. 
 
Med vänlig hälsning 
Stig Lundqvist Ordförande/VD 
Tierp i april 2023  
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Nacka 2023-04-10 


LCI rapport från ID Mats Granath till GR 6. 


Inledningsvis vill jag tacka Riksmöteskommittén MD 101 för ett mycket lyckat och väl 
genomfört årligt Nordiskt Samrådsmöte (NSR) i Borås 20–21 januari. Vi hade då även 
glädjen att få gästas av LCI Division Manager Jeniffer Mach, som genomförde ett uppskattat 
seminarium ”Lions Strategic Plan and Marketing Tools” tillsammans med mig. Jeniffer var 
under NSR tillgänglig för att besvara frågor samt gav en del viktig input gällande införandet 
av Global Membership Approach (GMA) i de nordiska länderna. Inte minst 
uppmärksammades det framgångsrika Generatorprojektet med insamling och leverans av 
elgeneratorer till det ukrainska folket, förskolor, skolor, äldreboenden, sjukhus etc. i 
samarbetet mellan 15 länders klubbar och distrikt. Koordinator Björn Hägerstrand från MD 
107 Finland/ Åland uppmärksammades med utmärkelse från vår Internationella President 
genom ”Certificate of Appreciation”.  


Board Meeting Northern Ireland, Belfast 13-17 mars 2023. 


Ylva och jag anlände till ett regnigt och grönt Belfast lördagen den 11 mars inför LCI 
styrelsemöte (Board of Directors) i Belfast 13–17 mars. 


Söndagen den 12 mars hade Audit Committee ett möte med genomgång av ett antal 
verksamheter på agendan inför kommande Board Meeting; 


Godkända uppföljningar: 


- Employee User Access Review 
- Investment Account Reconciliation Review 
- Club Billing Cash Application Review  


Uppföljningar med behov av förbättring: 


- Headquarters Inventory Review 


Ylva och jag gjorde en guidad rundtur i Belfast under söndagen och fick höra om Nordirlands 
historia med dess konflikter sedan 60-talet. Idag råder lugn i Belfast även om det ibland 
fortfarande kan uppstå konflikter. 


Måndagsmorgonen den 13 mars startade med ett möte med President Brian Sheehan samt 
samtliga Executive Officiers och Division Managers, för alla kommittéordföranden, med en 
kort avstämning av vad som är på gång i respektive kommitté.   


Efter öppningsceremoni av Board Meeting med Melvin Jones utmärkelser på förmiddagen 
började möten med kommittéerna på eftermiddagen. 


Måndagskvällen bestod av formell bankett på temat ”St. Patricks gröna färg” i Belfast 
stadshus.  


Kommittémötena pågick tom onsdag och under tisdagen genomfördes rundabordssamtal 
omkring en planerad internationell medlemskampanj, ”Grow Together” med målet att år 2027 
vara 1,5 miljoner medlemmar. Kampanjen kommer att lanseras vid den internationella 
kongressen i Boston 2023, 7–11 juli och därmed starta from kommande fiskalår.  
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Tisdags och onsdagskvällen var enligt Board Policy, fria kvällar. Under 
tisdagskvällen hade de Europeiska Direktorerna med respektive, glädjen att äta middag med 
Vice President Patti Hill och Lion Greg.  


Under torsdagen hade styrelsen en informell hearing med rapporter från samtliga kommittéer 
med frågor och diskussion. På eftermiddagen beslutade Board of Directors om samtliga 
kommittéers rapporter samt dess förslag till beslut, med vissa justeringar utifrån hearingen.  


Under torsdagskvällen bjöd värdekommittén och de Nordirländska Lions klubbarna på Host 
Night i Titanic Museets lokaler. Kvällen gick i temat ”St Patricks Day” och alla hade 
klädstilar på detta tema. Grönt! 


Fredagen den 17 mars deltog den Lions internationella styrelsen vid den årliga S.t Patricks 
Parad i Belfast. Det var en succé med tusentals besökare bestående av skolbarn, föräldrar och 
äldre personer från Belfast. 


Partnerprogrammet under veckan var väldigt inspirerande, enligt Ylva. Turen gick under 
onsdagen till norra kusten med fantastiska klippformationer. På vägen dit besöktes en Second 
Hand butik som drivs av Lionsklubbarna på Nordirland med skänkta föremål till försäljning. 
Intressant är att den kända filmen ”Game of Thrones” är inspelad vid den norra kusten på 
Nordirland med dess klippformationer.  


Följande diskussioner och beslut vid LCI styrelsemöte, Board of Directors Meeting i 
Belfast 13–17 mars (Executive Summary protokoll på svenska finns på MD hemsida). 


Följande diskuteras bla; 


- Införandet av ny användarvänlig app. för medlemmar, Lion Portal, att ersätta MyLCI 
och MyLion from 15 juli. 


- Ny internationell medlemskampanj ”Grow Together-Join Hands in Service-Grow to 
Serve” med verktyg för klubbarna att använda och med målet att uppnå 1,5 milj. 
medlemmar 2027. 


- Sjösättning av Lions International Strategic Plan och vårt varumärke Lions 
International, from 1 juli.  


- Hur kan vi bli bättre på att stödja Leo att bli Lion? 
- LCIF:s arbete med att stödja såväl det ukrainska folket som de drabbade av 


jordbävningen i Turkiet och Syrien. LCIF sänder mycket pengar till klubbarna i 
Turkiet och arbetar på en modell tillsammans med German Lions Foundation, om att 
kunna hjälpa de drabbade i Syrien genom ett samarbete med organisationen HELP. 
Det finns f.n. inga Lions klubbar i Syrien.  


Följande har bla. beslutats;  


- Debut för Marketing Award. Marketing Committee beslutade om en vinnare från varje 
Konstitutionellt område (8). Total inkom det första året 253 ansökningar.  


- Beslut om att förslå för den internationella kongressen i Boston om att ta bort kraven 
på 1 250 medlemmar och 35 klubbar för att förorda såväl ID kandidat som 3VP 
kandidat. Föremål för röstning vid kongressen i Boston.  


- Förslag till den internationella kongressen att rösta om, en ny form av medlemskap 
genom att endast delta vid serviceaktiviteter.  


- Kommande internationella kongresser efter 2026; 2027 Washington, DC USA 2–6 
juli. Singapore, 2028. 23–27 juli. 
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- Sedan tidigare beslut har Board of Directors rekommenderat PID 
Mark Lyon för val till 3VP vid kongressen i Boston 2023. 


Kommande LCI styrelsemöten och övriga möten  


- Jag kommer att besöka ett antal europeiska länders distrikts- och Multipeldistrikts 
kongresser under våren 23. 


- Planerad service resa till Ungern och Ukraina 11–18 juni tillsammans med President 
Brian Sheehan och Lion Lori mfl. Samordnat av 2vDG Lion Anders Rendik från MD 
101.  


- Lions Internationella Kongress och styrelsemöte i Boston, USA 3–6 juli 
(styrelsemöten) och 7–11 juli (kongress) 2023. 


LCIF - Lions Internationals fond och Lions grundpelare- vår bank 


Att kampanj 100 är avslutad betyder inte att bidrag till LCIF ska upphöra. Tvärtom. För att vi 
ska klara att hjälpa minst 200 miljoner människor varje år genom bidrag, projekt och 
verksamheter, så behöver LCIF ständigt nya bidrag. Behoven är oändliga runt om i världen 
med naturkatastrofer, olyckor och en orolig värld. ”Where there is a need there is a Lions”. 


Ständig påfyllnad av LCIF-vår egen bank, är viktigt i synnerhet nu med krig i Ukraina och 
jordbävning i Turkiet och Syrien.  


Klubb, distrikt, Multipeldistrikt, Du och jag kan bidra personligen till LCIF.  


Tex kan man bli månadsdonator eller lämna ett bidrag genom att gå in på www.lionsclubs.org 


Hittills efter Kampanj 100 har LCIF samlat in mer än USD 44 miljoner och målet för detta 
fiskalår är USD 50 miljoner.  


Bra att veta att följande Europeiska Direktorer sitter i den internationella styrelsen 
detta verksamhetsår; 


Elena Appiani, Italien, 2:a års direktor 


Teresa Dineen, Irland, 2:a års direktor 


Mats Granath, Sverige, 2:a års direktor 


Barbara Grewe, Tyskland, 1:a års direktor 


Pirkko Vihavainen, Finland, 1:a års direktor 


Jurg Vogt, Schweiz, 1:a års direktor 


Mer information  


Som medlem, klubb, distrikt eller multipeldistrikt kan man kontakta tjänstepersoner vid LCI 
inom varje kommitté för att ställa frågor eller rådgöra med.  


Kontaktuppgifter och information finns på www.lionsclubs.org  


Alla är även välkomna att kontakta mig med förslag, frågor och idéer. 


För mig som Internationell Direktor innebär det att i den internationella styrelsen arbeta 
övergripande internationellt, vara bärare av Lions historia och samtidigt arbeta för att 
tillsammans bidra till Lions Internationals/ klubbarnas utveckling på bästa sätt. 



http://www.lionsclubs.org/

http://www.lionsclubs.org/
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Nu ser Ylva och jag fram emot att träffa dig vid den internationella kongressen i Boston, 
USA, 7–11 juli! 


We serve - “Together We Can-Together We Will” 


 


Mats Granath, Internationell Direktor 2021–2023 
Ordförande LCI Audit Committe 
Vice ordförande LCI Marketing Committee 
Ordförande Supervisory Committee EF Zagreb 2022 
LC Tyresö 
id@lions.se 








Sten-Yngve Södergren, IPDG 101S – MD GST 101 
Mobil: 0703-206065     E-post: stenyngve@hotmail.com 


Rapport från MD GST till GRAU-5 2022-2023. 


Några nya serviceaktiviteter har inte genomförts sedan GR5, däremot är mycket på 


gång under våren. 


Världsmiljödagen 5 juni 2023 


Nästa stora nationella aktivitet är Världsmiljödagen den 5 juni 2023. 


Tillsammans med MD-miljökoordinator har material tagits fram, vilket i form av 


informationsbrev har skickats ut till samtliga klubbar via Lions kansli. 


Informationsbrevet innehåller dels inledande information kring Världsmiljödagen, 


syfte och mål med aktiviteten, dels förslag på olika aktiviteter vilka ska ses som 


hjälp/uppslag för klubbarna i arbetet med att planera och genomföra aktiviteter.  


Förhoppningen är självfallet att det blir en framgångsrik aktivitet. Vi vill också 


gärna få veta allt det som klubbarna genomfört, dels för Lions marknadsföring men 


även dels som en viktig del i vår kunskaps- och idébank.  


För att vi ska kunna få veta och ta del av allt det klubbarna genomfört så kommer 


dessa att få rapportera till sina distrikt. Information kring och formerna för detta 


kommer att skickas ut till klubbarna efter vårens distriktsmöten. 


Lions 75 år i Sverige 2023 
Den 24 mars firade Lions 75 år i Sverige. 


I egenskap av MD GST har jag sammanställt infor-


mationsmaterial som skickats ut till samtliga lions-


medlemmar. Gensvaret har varit stort och det är 


glädjande att se att det även fått uppmärksamhet i 


sociala medier. 


Jubileet kommer också att uppmärksammas i samband med årets Riksmöte. 


Planering inför hösten 2023 


Kontakter är tagna med Barndiabetesfonden, nästa vecka kommer jag att ha ett 


digitalt möte med BDF för att gå igenom formerna och planera för samarbete för 


2023 mellan BDF & Lions. 


Genomförda möten 
Sedan förra rapporten har jag genomfört digitala zoommöten dels med MD-miljö-


koordinator, dels med distriktens GST detta för att planera och ta fram material till 


Världsmiljödagen. 


Förutom zoommöten har också mycket konversation skett via e-post. 


Sölvesborg, 2023-04-12 


Sten-Yngve Södergren, MD GST 101 
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Rapport till AU/ GR6, april 
2023 


Aktuellt beredskapslager hos MSB i Kristinehamn 
SÄNDNING MAT20256 / Projekt Pakistan, slutfört.  
Det finns 16 st 12kvm familjetält och 80 filtar kvar av sändningen, som är slutredovisad till 
LCIF. Dessa fick inte plats i leveransen till Pakistan. 
 


SÄNDNING MAT21074/. 
320 st 12kvm familjetält och 1600 filtar. Budget med dollarkurs 10.- /SEK 2 071 300.-Ankom 
Göteborg 22-10-18. 
Projekt Lions Village Turkiet, slutfört, men fortsätter lokalt i ”De glömda barnens regi” 
302 st tält  och 1490 filtar skickades till Turkiet 23-02-12 och togs emot av fd. ”De glömda 
Barnen” i Antakya 23-02-13. 
Det finns 18 stycken 12kvm familjetält och 110 filtar kvar av sändningen, som är 
slutredovisad till LCIF. Dessa fick inte plats i leveransen till Turkiet. 
 
SÄNDNING MAT 21931 
ETA Göteborg augusti 2023. 
400 st 12kvm familjetält och 2000 filtar, 12 st 30kvm tält, 32 bordstält. Budget USD 10.- / 
SEK 2 099 835.- Matchande Grant på USD 100 000.- godkänt men inte än utbetald. 
Momsfrihet ansökt enligt EU-direktiv. 


Saldo 
Per den 11 april 2023 finns det SEK 4 339 957.- på kontot. Sändning MAT 21931 inte betald 


 
BQtL aktivitetsteamet  BQtL-OMBUD I DISTRIKTEN 
Reino Wikström, KO, LC Mölndal 
Finn Bangsgard, LC Svansjö 
Per Blomstrand, LC Uddevalla 
Annette Eiserman-Wikström, LC 
Mölnd. 
Lina Eiserman Ålund, LC Mölndal 
Björn Åström, LC Kristinehamn 


 M, Anna-Lena Bohlin, LC Karlstad Almen 
N, Pär Oremo, LC Skellefteå 
O, Hans Catani, LC Norrtälje 
S, vakant (DG informerar klubbarna) 
V, Leif Gustavsson, LC Oskarström 
 


 


 
 
2023-04-12 
för BQtL 
Reino Wikström 





		Aktuellt beredskapslager hos MSB i Kristinehamn

		SÄNDNING MAT20256 / Projekt Pakistan, slutfört.

		SÄNDNING MAT 21931



		Saldo
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Rapport till GR 
Kommittén för funktionsvariationer 


Sveriges Lions-kommitté för funktionsvariationer och Parasportförbundet har i år utlyst 
stipendier till Lions kvinnliga och manliga Bragdlejon för trettiofjärde gången.  


Lions Bragdlejon  - Pristagare 2023: 


Lionsjuryn beslutade enhälligt 


att  utse Lena Malmström från Hässleholm till mottagare av det ena priset som årets 
bragdlejon 
Motivering: Lena har efter sitt lyckade Paralympics i Tokyo 2021 följt upp under 2022 
med flera fantastiska resultat i tävlingar, nationellt och internationellt. Lenas häst 
Fabulous Fidelie var rankad 3:a i Sverige, baserat på resultat 2022 vilket är en 
fantastisk bedrift! 


att    utse mixed dubbellaget i rullstolscurling Marcus Holm från Härnösand och Sabina     
Johansson från Lesjöfors till mottagare av det andra priset som årets bragdlejon. 
Motivering: Marcus och Sabina vann VM i Mixed Dubbel våren 2022. Det var första 
gången disciplinen arrangerades som världsmästerskap och även första gången Sabina 
spelade 


 


Lions Livskvalitétspris – pristagare 2023 


Kommittén för funktionsvariationer har beslutat enhälligt  


att       utse Maria Bjurström , nominerad av LC Linköping/Valla 


Motivering: Maria tävlar i Boccia i klassen BC3 och är klassad som en av världens 10 bästa 
bocciaspelare. Hon har deltagit i Paralympics både i Rio 2016 och Tokyo 2021. Maria har 
också framgångar i både VM, EM och NM. Maria har en otrolig förmåga att aldrig ge upp 
och gör alltid sitt bästa både privat och på tävlingsbanorna. Hon är en bra förebild för andra 
människor med sitt positiva och glada sätt. Maria har också skrivit en bok om sitt handikapp 
"mitt liv som CP". Boken har hon skrivit till andra handikappade, deras föräldrar och de som 
jobbar med funktionshindrade för att de ska förstå att "allt går och ingenting är omöjlig  


 


Maria Fältmark - Ordförande kommittén för funktionsvariationer 
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Minnesanteckningar från styrgruppen för Water Means Life 
Datum: den 10 april 2023 
Plats: Telefonmöte 
Tid: 15:50 -  
Närvarande  
Lennart Pettersson  
Kim Alvelius  
Mursal Isa 
 
Punkter att diskutera 
 
Rapport till AU 
Lägesrapport på borrningen efterfrågas till AU som är den 18 april.  
 
Borrningen fortsätter 
Borrningen är åter igång på en annan plats eftersom det var ras i den första platsen. Senaste 
uppdateringen är att borrningen har passerat 60 meter. Omstarten av borrningen ingår i nuvarande 
offert och medför ingen extra kostnad för projektet.  
 
Ekonomi 
Första fakturan är betald. Vi har drygt 1,4 miljoner tillgängligt på insamlingskontot efter första 
inbetalningen.   
 
Presentation av Water Means Life för LCIF 
LCIF ska hålla i ett event där de ska presentera projekt med koppling till klimat. Vi har skickat 
underlag för en engelsk presentation på 3-5 minuter till LCIF. 
 
Information till medlemmarna 
Nyhetsbrev är utskickat till medlemmarna gällande WML via Cynthia.  
 
Riksmötet i Karlstad 
Logi är bekräftad på Scandic Hotell Winn.  
Att ordna till mötet.  


• Skriva ut några exemplar av halvårsrapport vattenprojektet  
• Ta med iPhone informationskortet  
• Nya Rollupen  


Nästa möte 
Onsdag den 3 maj klockan 16:00. 
 
Styrgruppen för Water Means Life 
Lennart Pettersson Kim Alvelius  Mursal Isa 
Projektordförande Projektledare Vice projektledare 
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Rapport från RVN till AU 5 
Arbetet med att ta fram kandidater som ska väljas på GR6 fortskrider. Det saknas fortfarande 
kandidater till Miljökoordinator, GMT, vYED och en kandidat till MD PR-Info. Vi har dialog 
med vGRO Pia Rundberg och andra kontakter med bra kontaktnät för att hitta kandidater på 
de resterande posterna. 
 
Intervjuerna på GR5 samt på video har utfallit väl och gett svar på dom frågor vi har haft. 
Vi upplever i RVN att det behövs någon annan form av arbetssätt för att hitta lämpliga 
kandidater på många poster. Vi vet ju att det finns många medlemmar ut i riket som skulle 
göra stor nytta på dom olika uppdragen men vi får liksom inte tag på dom.  
 
Uppmaningen till nomineringar kanske fastnar hos informationsmottagaren, någon som är 
intresserad kanske tänker ”men inte kan väl jag”, för dålig information/arbetsordning vad 
positionen innebär. Någon kandidat (säkert inte ensam) har upplevt vår organisation som 
oerhört trög med långsamma beslutsvägar, brist på återkoppling på frågor. Med dagens teknik 
ska inte sådant behöva finnas då styrelser på olika nivåer enkelt kan samlas på ett distansmöte 
på någon timma och diskutera några enskilda frågor och lämna besked. 
 
Något annat som vi hört och som vi ser väldigt allvarligt på är att det har förekommit försök 
att påverka RVN:s förslag till Riksmötet. Vårt uppdrag är att ta fram kandidater och förorda 
den som vi anser mest lämplig för respektive uppdrag. Att sedan försöka få oss att ändra vår 
uppfattning för egen vinnings skull är inte en egenskap som anstår en Lions och gör oss i 
RVN ännu säkrare på dom beslut vi tagit. 
 


Mvh 
RVN 
gm 
Christer Johansson 
LC Västervik 
Ordförande i Riksvalnämnden 








Slutrapport MD Miljökoordinator, verksamhetsåret 2022 -2023. 


Som slutrapport lämnar undertecknad dokumentet som tagits fram inför Världsmiljödagen och som 
utgör grunden för MD GST,s uppmaning till MD 101s klubbar att utföra något inför Världsmiljödagen. 


Utöver detta så hänvisar jag till den sammanställning av svar på utskickat frågeformulär som tidigare 
redovisats. 


Hoppas att detta sammantaget kan utgöra stöd för det fortsatta miljöarbetet under nästa 
verksamhetsår. 


------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
GST aktiviteter inför Världsmiljödagen den 5 juni 2023 
Förslag från MD - Miljö 


Hur skall vi kunna visa och marknadsföra Lions MD 101 och även som en 
MILJÖMEDVETEN ORGANISATION. Genom tidigare diskussioner så har vi slagit fast att 
hållbarhet borde genomsyra vår verksamhet även när det gäller miljö. En del av det avgörande 
för långsiktig hållbarhet är tillgången på vatten och främst rent vatten. Ur flera aspekter blir 
miljön även kopplad till social hållbarhet. 


Var och när syns vi som ”Lions” som mest, jo när vi samlar in medel till vår hjälpverksamhet. 
Tanken är att ni som klubb genomför någon aktivitet under våren i ert närområde som gör att 
ni är många som syns och gör något kopplat till ”miljö”. Genomförs gärna under perioden 
april – juni. Har ni som klubb genomfört någon aktivitet som passar in på temat tidigare under 
verksamhetsåret så använd er av det. 
Önskvärt är sedan att klubbarna i MD 101 i samverkan lägger ut detta via hemsidor och 
sociala medier i anslutning till Världsmiljödagen den 5 juni. Chansen är då större att media 
och samhället snappar upp det hela. 


Här kommer några förslag/exempel/möjligheter som ni kan ha hjälp av när det gäller att 
genomföra en aktivitet. Det är viktigare att vi gör något även i samverkan med någon lokal 
förening eller liknande än att vi inte gör något. Viktigt dock att vi inte tar bort ekonomiska 
möjligheter för föreningar och skolar. Samverka hellre. 
• Samla in skräp. Allt från att rensa vägområden till att vara behjälplig med att hämta saker


från personer som inte själva kan ombesörja det hela. Samarbeta och/eller stöd gärna
föreningar och skolklasser som redan är engagerade i detta.


• På ett antal platser samverkar Lionsklubbar redan med ex. vis Håll Sverige Rent.
• ”Städning” av vattendrag, sjöar och kustnära områden.


Här finns redan flera bra exempel några av dem är:
o LC Borgholms rensning av skräp från Östersjön som sedan användes till ett konstverk


” Fisken”.
o Distrikt 101-S och dess klubbars engagemang i Hanöbuktsprojektet.
o LC Saltsjöbadens magnetfiske = få upp metallskrot från vattnet med hjälp av


magneter.
o Ett antal klubbar har samarbetat med dykare och rensat vattendrag.


• Plantering av träd (skog). Bidrar till att skapa kolsänkor.
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• Samverka med ”markägare” och plantera växter som är viktiga pollinatörer. 
• Bygga fågelholkar och/eller insektshotell som sedan både kan sättas upp på lämpliga 


platser eller säljas. 
• Klubbarnas loppisverksamhet är en bra miljöaktivitet – ÅTERBRUK. 
• Arrangera en tipspromenad. Färdiga förslag kommer att finnas på Sveriges Lions 


hemsida. 
• ”Damma av” tidigare använda aktiviteter och återanvänd, gärna uppdaterade. 
• Har ni som klubb redan en inplanerad miljöaktivitet så kör den men rapportera gärna i 


samband med Världsmiljödagen. 
• Finns annan aktivitet inplanerad så kanske denna kan ”utökas” med en miljöaktivitet. 
• Finns kunskapen i klubbarna så gör aktiviteter med skolklasser. 
 
 
 
Det har förekommit och förekommer många bra aktiviteter i klubbarna som är kopplade till 
miljö utöver att vi tänker på hur vi agerar och påverkar vid våra möten och aktiviteter. Men få 
är dokumenterade och marknadsförda. 
Några exempel på genomförda aktiviteter kommer att läggas ut på hemsidan, Lions.se. 
Men vi behöver information om flera aktiviteter/projekt som redan genomförts. 
 
 
Miljö på hemsidan måste uppdateras. 
Miljöpolicyn bör omarbetas lite för att anpassas mera till helhetstänk och hållbarhet. 
Information- och marknadsförings-kommittén behöver bli delaktiga. För att justera på 
hemsidan samt för att hjälpa till att ta fram ”grundmaterial” till hemsida, Facebook, etc. 
 
Utskick till klubbar och vilket material som ska finnas på hemsidan bör samordnas av MD 
GST. Även fortsatta utskick samt informationer bör samordnas av ”gruppen” GST. Främst för 
att den är ”heltäckande”. 
 
 
Detta dokument är framtaget i samverkan med miljögruppen i 101-O, 101-V och MD GST.  
Information har även hämtats från det frågeformulär som skickats till klubbarna i MD 101. 
 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Kisa 2023-04-12 
 
Gunnar Rydin 
Koordinator MD-Miljö 
 
 
 








2023-04-12 


Rapport från MDGLT 


VDG-utbildningen har genomförts enligt plan med ett uppstartsmöte i Åkulla den 9 augusti samt 


ytterligare ett möte i Kinna den 12 november. Däremellan har vi genomfört fem möten via ZOOM där 


vi har gått igenom de grunder som krävs för en Distriktsguvenör i MD 101. Parallellt har den Nordiska 


koordinatorn, Halldór Kristjansson, genomfört de arbetspass som stipuleras av Lions Club 


International, LCI. Vid alla möten med vDG-gänget har stämningen varit mycket bra och många 


ämnen har ventilerats som har kommit alla tillgodo och som sedemera har fortsatt på vDG-podden 


som etablerades tidigt. 


Dessvärre inträffade en trist händelse i vDG-utbildningen där instruktörerna ifrågasattes av en 


deltagare. Vi såg till att säkerställa att den svenska kontingenten inte framledes skulle komma att 


utsättas för etiska eller andra problem i den gemensamma utbildningen men problemet blev 


dessvärre enbart delvis löst. 


I övrigt har GLT kallats av MDGLT till tre möten under hösten via ZOOM där Zonutbildningen har 


diskuterats.  


Ett GAT-möte, den 25 november, genomförts med GRO, sammankallande, samt deltagande av 


MDGLT, MDGMT samt MDGST, också genom ZOOM. 


Under våren finns ett fortfarande ett antal Lionskurser för att höja Lionskunskapsnivån ytterligare: 


(se https://www.lionsclubs.org/sv/search-results?keys=Lions+avancerade+ledarskapsinstitut ) 


• ALLI (advanced Lions Leadership Institute) genomförs i Oslo den 12-14 maj. Språk; Engelska,


Finska, Franska och Italienska. (Kursen riktar sig till Lions som vill veta mer om Lions och som


vill ta på sig en ledarroll inom Lions). Sista anmälningsdag var den 11 februari och de som


inte redan anmält sig får vänta till 2024.


• LCIP (Lions Certified Instructor Program) 19-22 maj i Madrid, Spanien. Engelska, Franska,


Tyska, Spanska. Detta är en instruktörskurs som ska förnyas vartannat år givet att man


erhåller certifieringen. Den berättigar till att genomföra utbildningar på alla nivåer i Area4


dvs Europa/Afrika. Sista anmälningsdatum var 18 februari.


RLLI genomfördes på Skogshöjd som planerat den 10-12 mars. Instruktörer var undertecknad, Finn 


Bangsgaard samt Magda van Almenkerk (LC Hällefors) som anslöt som deltagare/instruktör för att 


erhålla sin certifiering för sin genomgångna kurs FDI (Faculty Development Institute) hösten 2022. 


Utbildningen hölls under fredag-söndag och blev så småningom fulltecknad till vår glädje – 30 


deltagare plus flera på väntelista. Vi värnar om diskussioner och meningsutbyte under ordnade 


former men lyckades samtidigt genomföra samtliga 10 instruktionspass i tid.  Alla kom till tals, vilket 


var väldigt uppskattat.  
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Kommentarerna var att kursen var mycket lyckad och att det var oerhört givande att träffas både 


under och efter avslutade pass. Hela gruppen var engagerad och kursen fick i genomsnitt 4.3-4.5 i 


betyg på en 5-gradig skala. Vi instruktörer var givetvis med detta väldigt nöjda med resultatet. 


• Ytterligare kommentarer har efter kursen flutit in med väldigt positiva reaktioner med hur 


man kommer att använda kursen på hemmaplan. 


• Fem klubbar kommer att använda ”Lions som Begrepp” som internt arbetsmaterial vid 


kommande månadsmöten i klubbar och vid zonträffar.  


En faktor som togs upp på RLLI är att det är vLP i varje klubb som ansvarar för fort- och utbildning av 


klubbmedlemmarna – något som RLLI-deltagarna inte hade en aning om och heller inte vilka 


möjligheter som står till buds.  


Detta måste åtgärdas om vi framledes ska ha/få kompetent ledning som kan föra Lions framåt. 


Det har framförts tankar om att genomföra en gemensam utbildning för zonordföranden i MD. Detta 


har varit på tal under en längre tid, speciellt som att MD hade en fungerande modell som dessvärre 


avskaffades för ett par år sedan. Formatet finns kvar och det har sedan 2021 framförts idéer från 


MDGLT till GR på tillkommande avsnitt som borde vara av värde att tillföra ZO-utbildningen. Något 


beslut från GR har dock inte noterats.  


Givet att det blir ett uppdrag från Guvernörsrådet att detta ska genomföras så finns alla möjligheter 


att det kan slutföras relativt snart. Rimligtvis bör samtliga Zonordförande i MD få samma 


förutsättningar och likartad utbildning för att kunna fullgöra sitt arbete att vara DG:s aktiva kanal från 


och till distrikt och GR.  


Ett av MDGLT:s uppdrag är att genomföra en vDG-utbildning för inkommande Distriktsguvernörer. 


Formatet blir lite annorlunda sedan Leadership division har valt att genomföra utbildningen dels 


nationellt, dels digitalt via en LCIP-certifierad instruktör för den nordiska kontingenten. I vårt fall är 


det PCC Halldór Kristjansen som genomförde den internationella utbildningen för vår del via ZOOM. 


Halldór och undertecknad har haft löpande kontakt för att tillse att inte samma ämnen tas upp vid 


bägge forum. Vid den svenska utbildningen, inalles vid 7 tillfällen, har gruppen diskuterat ämnen som 


är specifika för Lions MD 101 samt givetvis grunder för ledarskap, konflikthantering, etc. 


Utvärderingar från utbildningen för 2022-2023 är sammanställda jämte kommentarer från PCC 


Halldór Kristjansen. Vi anser att MD 101 har ett nytt kompetent ledarteam efter Convention inför 


verksamhetsåret 2023-2024. 


I övrigt är GAT-teamet (utbildning, medlemsvård, aktiviteter, LCIF) beredda att komma att besvara 


alla frågor och hjälpa till där det behövs. Gratis. 


 


 


Ralf Melin 


MDGLT Ralf.melin@telia.com / 070-328 7204 



mailto:Ralf.melin@telia.com
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Rapport från LCIF Koordinator MD 101 AU 5 / GR6 


 
Snart har verksamhetsåret 2022-2023 nått vägs ände! 


Trots stora problem i början av verksamhetsåret så har vi verkligen fått 


en bra struktur gällande LCIF i MD 101. Distriktens Koordinatorer har påbörjat 


Arbetet enligt den målsättning som vi hade lagt. 


 Steg 1 att få klubbarna att tillsätta Koordinator har gett en  positiv reaktion ute i de flesta 
klubbar. Vi har inte fått 100% effektivitet men det är en god början!  


 


Del mål 2 att få en grundläggande utbildning i klubb, distrikt, har påbörjats nu under våren 
och förhoppningsvis kommer att fortsätta även nästa fiskal år.   


När det gäller Modellklubbar så är MD 101 Outstanding alla klubbar son ingick avtal om att 
bli modellklubb har uppfyllt det avtal som tecknades med LCIF med råge. Det är trevligt att vi 
får uppmärksamhet. 


 


Min förhoppning är fortfarande att det här verksamhetsåret blir det  fantastiska år där vi fått 
alla klubbar att vara med och bidra efter sina förutsättningar. 


 


LCIF är bland de första på plats när katastrofer inträffar!   


HJÄLP OSS ATT FORTSÄTTA MED DETTA! 


 


Mockfjärd 2023 04 16 
PDG Lennart Fredriksson 
MD101 LCIF Coordinator 
 








14 april 2023 


Rapport New Voices 


New Voices har anordnat ett Zoom-möte med inbjuden talare, Anders Rendik, som är zo och 
medlem i Ukrainakommittén. Under mötet informerade Rendik om sitt arbete med att hjälpa 
sjukhus, barnhem, skolor och familjer i Ukraina, samt om transporterna som skickas dit. 
PowerPoint-presentation visades och deltagarna fick möjlighet att kommentera. Presentationen 
skickades sedan ut till de deltagande New Voices-medlemmarna för att användas vid 
klubbinformation. 


Efter mötet diskuterades marknadsföring av Lions hjälpinsatser till Ukraina inom gruppen New 
Voices. Det påpekades att informationen som läggs ut i sociala medier skiljer sig åt mellan olika 
klubbar, zoner och distrikt i Sverige. Förslaget var att Lions i Sverige bör ha en enhetlig 
marknadsföring med samstämmighet i både bilder och text, samt att man bör satsa på 
insamlingar från allmänheten via sociala medier. New Voices har som uppgift att ge stöd inom 
olika områden, såsom ledarskap, medlemskap, identifiering av projekt och delning av information 
i sociala medier. Därför kan New Voices arbeta tillsammans med personer i klubb, zon eller 
distrikt, som är ansvariga för PR, därmed bistå och hjälpa till att få en mer samlad information 
från Lions till allmänheten.  


I senaste Zoom-möte med New Voices Team Europe, delades deltagarna in i grupper för 
brainstorming om hur rollen för New Voices kommer att se ut och hur man ska arbeta framöver. 
Flera förslag inkom och arbetet kommer att fortsätta med nya initiativ inför hösten. 


Under zoommötet fick vi också information om hur Lions och Leos har arbetat med 
hjälpinsatserna till de drabbade efter jordbävningskatastrofen i Turkiet. Under informationen 
redovisades också vårt fina tältprojekt.  


Deltagarna fick som sista punkt information om projektet Pen Pal som riktar sig till nya 
Lionsmedlemmar. Ett projekt för medlemmar över hela världen, där man kan diskutera hur andra 
Lions arbetar i andra klubbar, i andra länder och världsdelar. Pen Pal kan belysa för en ny medlem 
att Lions är en global organisation och att Lions inte endast finns i den egna klubben. 


Vellinge som ovan 


Eva Persson 
Past District Governor 
MD New Voices 
New Voices Team Europe 
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2022-2023 


       Slutrapport till GR6 2022–2023 från Marknadsföringskommittén 


Under fiskalåret har gjorts ett antal pressreleaser, dels genom Mynewsdesk dels 
genom utskick med information till klubbar och medlemmar angående sändningar 
till Ukraina och hjälparbetet i Turkiet. 


Vi har vi arbetat med att få ordning på MD´s facebooksida. Där har vi också lagt ut 
möjligheten att via QR-kod skänka pengar till Lions hjälpfond för Ukraina och 
Turkiet. 


Vi har också tagit fram en logga för Lions i Sverige 75 år. 


Arbetet med vår MD´s nya hemsida pågår och kommer att avslutas under 
fiskalåret. Cynthia på kontoret har gjort ett väldigt fint arbete med den. 


Samarbetet under året med GST Sten-Yngve Södergren har varit väldigt fruktsamt 
bl.a. i det gemensamma arbetet med Barndiabetesfonden, Tältprojektet och 75års 
jubileet. 


I dagarna har också beslutats om en annonskampanj för Lions Sverige hos 
BULLDOG MEDIA GROUP AB ett företag som samarbetar med Schibsted och 
Bonnier. Vi kommer att synas EXAKT varje dag längst upp på Aftonbladets hemsida 
och i appen. 


Marknadsföringskommittén 


PDG Ralf Melin LC Saltsjöbaden 
Kristina Klempt   LC Upplands Väsby 
Valter Kroon   LC Älmhult 
Ulf Ström LC Oxelösund 
Kjell Höddelius.            LC Linköping/Valla 
Lars Kuntze         LC Oxelösund, Ordförande 
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  Rapport  MDHRAU 
  2022-07-01----2023-04-14 
 
 
Utskottet har träffats ett antal gånger digitalt under denna tid. 
 
MDHRAU består av följande ledamöter: 
 
Ledamot/ MDHRO Ingemar Andersson LC Södertälje S:ta Ragnhild 
Ledamot/sekreterare Britt Nilsson  LC Kil 
Ledamot  Lennart Fredriksson LC Gagnef 
Ledamot  Sture Branmark LC Herrljunga 
 
 
Vi har arbetat övergripande med att stärka Hedersråden i distrikten. Vi känner dock att vi har 
en bit kvar innan råden accepteras till fullo inom MD-101. 
 
MDHRAU arbetar och har arbetat med följande problem: 
 


Vi har tillsammans med stadgesekreteraren lagt fram nya regler kring Lejonkronan. 
Kommer att beslutas på MDHR-mötet på RM 2023. 
 
Vi stödjer konferensresan, som arrangeras av HRO i distrikt 101-O, med MS Viking 
Cinderella 16-17 april 2023 till Mariehamn. Inbjudan har gått till samtliga Hedersråd. 
Det är 25 st anmälda och ett intressant program har presenterats. 
 
Vi arbetar just nu tillsammans med distriktens HRO att ta fram intresserade 
kandidater till nyvalen på MDHR mötet i Karlstad. MDHRAU har lämnat en 
kvalifikationskravlista på de nya ledamöterna. 
Det är 3 st befattningar som skall tillsättas. 
MDHRO tar emot nominerade kandidater. 
Just nu är det dock bara en kandidat presenterad, vilket får betecknas som tunt. 
 
MDHR har fått uppdraget att genomföra en föreläsning ”Lions 75 år i Sverige”. 
En skrift om ämnet har sammanställts av MDGST Sten-Yngve Södergren och har 
skickats ut till samtliga medlemmar. Finns även till försäljning på Riksmötet. 
ID Mats Granath har accepterat att föreläsa i ämnet innan middagen på lördagen vid 
Riksmötet. 
 PID Bruno Ahlqvist skriver på ett kompendium som han skänker till MDHR för vidare 
åtgärd. Marknadsföringsgruppen kommer att sprida denna information till RM. 
 
MDHRAU har påbörjat delar av arbetsplanen för 2022-2023 att upprätta ett väl 
fungerande kontakt- och informationsnät inom MD 101:s organisation vad gäller 
hedersråden. Detta skall vara genomfört 30/6-2024. 
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MDHRAU:s mål är att bygga upp ett väl fungerande nätverk inom MD, där samtliga 5 
HRO under ledning av MDHRAU bildar en grupp med mål att identifiera medlemmar 
som genom sitt yrke och kunskap kan hjälpa till att hitta lösningar på olika problem 
inom organisationen. Arbetet går sakta framåt och en digital inbjudan till ett möte 
HRO-MDHRAU planeras för att se var problemen finns. 
Just nu är det lite svårigheter att få helheten att fungera, verkar som varje HR vill 
arbeta utifrån eget sinne. 
 
Under kommande år, om inget annat beslutas kommer MDHRAU att titta på att 
organisera hur de operativa uppdragen att bli remissrådgivande och förslagsinstans 
till sittande GR och GRO samt DG. Här ingår även att ta fram vilka rutiner HRAU+ 
distriktens HR man skall tillämpa när man får utredningsuppdrag. 
 
Med tanke på att det är svårt att förhandla fram bra avtal med olika möteslokaler ex 
Guvernörsråd, Distriktsmöten m.m så kan det vara ett lämpligt område som 
MDHRAU + Hedersråden kan vara behjälpliga med. Man kan bilda en speciell 
förhandlingsgrupp för detta. 
 
MDHRAU har även fått signaler om hur MDHR och HR i distrikten skall finnas kvar, 
alternativt avvecklas som resten av Norden. Vi har kartlagt de Nordiska ländernas 
Hedersråd via CC i respektive land och det visar sig att inget land längre har 
Hedersråden kvar. 
Frågan kommer att aktualiseras på HR mötet på RM för ett ställningstagande. 
 
Södertälje 23-04-14 
 
Ingemar Andersson 
MDHRO 
LC Södertälje S:ta Ragnhild 
Mail: iandersson@live.se 
Mobil: 0707866642 



mailto:iandersson@live.se
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Rapport till GR AU5 24 april 2023 
MD101 Lions Ungdomsverksamhet.                                      


Ansökningar till våra två läger i Sverige, Seaside Camp 2023 
Stensund Trosa distrikt O, och Clean Water Camp 2023 Lysestrand 
Lysekil distrikt V är nu inkomna och ansökningstiden är över. 
Vi har nu 20 ungdomar till Clean Water och 21 ungdomar till 
Seaside.  
YEC ansvariga i distrikt O och V rapporterar att arbete och planering med lägren 
är i fas, och aktiviteter och värdfamiljer är under fortskridande. 
 
Utresande ungdomar är något mer än i fjor, då det fortfarande var sviter efter 
pandemin. 
Tio stycken ansökningar har inkommit, fyra från distrikt S, en från distrikt O, 
tre från distrikt M, och två från distrikt V. De länder man söker till är Italien, 
Frankrike, Norge, Litauen, Tyskland Österrike och USA. 
 
Alla har fått acceptance från sina läger, och ryggsäckar, standarder och pins 
kommer snarast att levereras till ungdomarna att ha med sig på sin resa. 
 
Nästa års läger 2024 är i distrikt S och där är planeringen enligt följande; 
Tema:  Miljö 
Tid: Vecka 29 värdfamilj, Vecka 30–31 läger. 
Plats: Äventyrscampen Sjöbo 
 


Ansvariga för Lions Ungdomsutbyte i Sverige är.  
MD101 YED Bert Engström  Lions Vallåkra-Rydebäck 
MD101 VYED Marie Johansson Lions Club Gävle 
YEC Distrikt S Jan Lundén  Lions Hässleholm 
YEC Distrikt V Kjell Olsson  Lions Uddevalla 
YEC Distrikt O Krister Andersson Lions Åby 
YEC Distrikt M Marie Johansson Lions Club Gävle 
YEC Distrikt N Britta Olsson  Lions Voullerim 
 
Ansvarig för kommittén med inriktning mot droger/narkotikasökhund är. 
Felle Fernholm Lions Vadstena 


 
Felle fortsätter sitt arbete med att se till att ungdomar håller sig borta från droger, 
alkohol och mobbning via kontakt med myndigheter i Sverige. 


 


YED MD101 
Bert Engström,  





		Rapport till GR AU5 24 april 2023

		MD101 Lions Ungdomsverksamhet.
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Rapport  till AU-5 från LEO-koordinator 
   
 
 
I dagsläget finns tre klubbar. Leo Club Linköping, Leo Club Växsjö, Leo Club Kristianstad. 


Linköping har de senaste åren fungerat som en digital klubb då medlemmarna varit utspridda i 


olika städer, men är nu återigen koncentrerad i Linköping. I Växjö har man inte haft samma 


skifte till det digitala även om medlemmarna har varit lite utspridda. Kristianstadsklubben är 


lite speciell i bemärkelsen att det är en körklubb, och de aktiviteter de gör är köraktiviteter.  


 


Klubbarna har mellan 4-6 medlemmar och man har svårt att få in nya medlemmar, dessutom 


närmar sig flera av medlemmarna åldersgränsen för att få fortsätta som LEO-medlem. Några 


av de här ungdomarna önskar att fortsätta som LEO för att inte känner sig mogna för att gå 


över i Lions, medan andra redan är Lions medlemmar. ILO Elsa har talat om att diskussionen 


pågår även i andra länder i Europa om att höja åldersgränsen bland LEO-medlemmar. Kontakt 


kommer att tas eller är redan tagen med LCI. 


 


Vi har fört diskussioner på våra TEAMS-möten om det skulle vara intressant slå ihop de tre 


LEO-klubbarna till en digital klubb. De diskussionerna behöver förankras i de tre klubbarna 


innan vi kan se om det är aktuellt att fortsätta den diskussionen. 


Ingen av LEO-klubbarna kommer till RM i Karlstad, men ambitionen är att närvara vid RM i 


Halmstad 2024. Vi kommer i stället ha ett digitalt möte på söndagen den 14 maj. 


 


Kil 230417 


Leo koordinator Britt Nilsson 


 


 








Offert revision Insamlingsstiftelsen Sveriges Lions 


Hjälpfond, 802405-0406 


______________________________________________ 


Med anledning av Er förfrågan lämnar vi denna offert på revisionstjänster avseende 


organisationens räkenskapsår 2023/24, 2024/25 och 2025/2026. 


Med utgångspunkt i den information om organisationens verksamhet vi sedan tidigare har 


bedömer vi att arvodet för revision av räkenskaper, årsbokslut och förvaltning kan uppgå till 


följande med nedan angivna granskningsområden som kräver särskilt fokus: 


Revision för räkenskapsåret 


Planering 


Substansgranskning 


Förvaltning 


Särskild granskning enligt SFI 


Revision av ingående balanser enligt ISA510 4 000 kr 


Då vi i förekommande fall blir nyvalda revisorer är vi enligt gällande revisionsregler skyldiga 


att göra en revision av ingående balanser. En kostnad som således endast är aktuell första året 


givet ett förlängt samarbete. Arbetet beräknar vi utföra så snart som möjligt efter tillträde 


Det offererade priset grundas på följande förutsättningar: 


 Att verksamheternas omfattning, inriktning och organisation i allt väsentligt är 


oförändrad jämfört med 2021-06-30. 


 Att system av betydelse för redovisning är ändamålsenliga, fungerar väl och är 


oförändrade under hela räkenskapsåret. 


 Att löpande redovisning håller god standard och att en tillfredsställande intern kontroll 


föreligger under hela räkenskapsåret. 


 Att årsbokslut är upprättade, avstämda och fullständiga samt att boksluten är väl 


dokumenterade avseende bland annat posternas existens och värde. 


 Att organisationen levererar bokslut, årsbokslut och annat underlag för granskning i 


god tid före granskningen. 


 Att det inte sker några väsentliga förändringar i de regler (lag, eller annan författning 


och god sed) som är tillämpliga på organisationens verksamhet och 


revisionsuppdragets utförande. 


2023/2024 2024/2025 2025/2026 


9.000 kr 9.200 kr 9.400 kr 
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 Att organisationens förvaltning sker i enlighet med stadgar samt för verksamheten 


tillämpliga lagar. 


 


 


Skulle ovan angivna förutsättningar inte vara uppfyllda eller om omständigheter eller 


förhållanden uppstår, vilka inte kunnat beaktas när arvodet uppskattades, förbehåller vi oss 


rätt att justera arvodet.  


 


Uppmärksammas vidare under revisionen sådant förhållande vilket leder till krav på fördjupad 


granskning är vi skyldiga till att ha rätt att fakturera sådant arbete. Vi kommer givetvis kontakta 


Er om någon av nämnda förutsättningar ovan brister så vi gemensamt får möjlighet att lösa 


eventuella problem utan att behöva avvika från offererat pris. 


 


Som ett led i att verka för ett långsiktigt samarbete kommer vi också i anslutning till vår 


avrapportering erbjuda en genomgång med Er vad gäller behov och omfattning av samt 


förutsättningar för våra tjänster för nästkommande år. 


 


Vi fakturerar månads- eller kvartalsvis i efterskott (beroende på omfattningen nedlagt arbete). 


Betalningsvillkor är 15 dagar. 


 


Övriga uppdrag 
JPA Revision AB kan även tillhandahålla konsultationer rörande redovisningsfrågor, skatt, 


affärsjuridik mm. För i förekommande fall sådana löpande konsultationer tar vi betalt för nedlagd 


tid med ett pris som varierar mellan 950 – 2.700 kr/timme beroende på uppdragets art och 


svårighetsgrad. Utöver arvodet debiteras i förekommande fall direkta utlägg för er räkning som  


t ex registreringsavgifter. För andra mer eller mindre standardiserade tjänster såsom upprättande av 


diverse protokoll, intyg vid emissioner etc, ring och fråga om och när behov uppstår.  


 


Mervärdesskatt tillkommer på samtliga ovan priser. 


 
Varför välja JPA Revision AB? 


JPA Revision AB är ett ägarlett företag med en delägarkrets på sex personer. Vi som driver JPA 


Revision är själva företagare, vi förstår och hanterar de problem som möter företagare i vardagen 


med komplicerade regelverk, finansieringsfrågor, personalfrågor osv. Vi har trots att vi inte är en 


stor byrå ändå tillgång till både juridisk, ekonomisk och skattekompetens på byrån. Det innebär att 


du genom din kontaktperson alltid kan få den hjälp du behöver. Att ha löpande kontakter med våra 


kunder ser vi som nyckeln till ett väl fungerande samarbete. Våra kunder är också i huvudsak 


ägarledda företag och de är spridda i många skilda branscher, med visst fokus på tjänstesektorn 


samt fastighetsbranschen. 


 


Vi är sedan 2019 medlemmar i JPA Internationell, ett internationellt nätverk av oberoende 


revisionsföretag, revisorer och konsulter som arbetar under en gemensam etisk kod för att kunna 


erbjuda högkvalitativa tjänster till våra kunder över hela världen. Nätverket finns idag representerat 


i fler än 80 länder och vi har flertalet exempel på att kunskapsutbyte och utökat nätverk bidragit 


positivt till våra kunders verksamheter.  


 


Genom vår okomplicerade organisation har du alltid lätt att nå rätt person. Vi fattar beslut utan att 


det hamnar i långbänk, eller fastnar i organisationen. Vi brinner för att göra det bästa för våra 


kunder, hitta lösningar på problem som uppstår och att finnas till hand som bollplank och partner i  


 







 


 


 


de affärsmässiga diskussioner som uppstår naturligt i vardagen. Vi vågar också säga ifrån om det 


är något som inte känns bra. Att vara en god rådgivare innebär att man ibland behöver säga det 


kunden behöver höra, istället för vad kunden kanske vill höra.  Ingen verksamhet är för liten eller 


för stor, det viktiga är att det finns en vilja att göra rätt. 


 


Som påskrivande revisor föreslår vi Daniel Larin som är auktoriserad revisor och delägare 


sedan 2015. Daniel innehar ett 70-tal revisionsuppdrag i små och medelstora företaget i 


varierande branscher men har även erfarenhet med att ha arbetat med större bolag både 


nationellt som internationellt. Daniel är även vald revisor i ett flertal ideella föreningar och 


stiftelser.  
  
 


Vi hoppas ovanstående offert är av intresse för Er och hoppas på Ert positiva återkommande! 


 


 


Göteborg 2022-11-22 


 


JPA Revision AB 


 


 


 


Daniel Larin 
Auktoriserad revisor 


 


 
 







 


 


 


 


 


Offert revision Lions Clubs International MD 101 Sverige, 


802004-3728 


______________________________________________ 
 


Med anledning av Er förfrågan lämnar vi denna offert på revisionstjänster avseende 


organisationens räkenskapsår 2023/24, 2024/25 och 2025/2026. 


 


Med utgångspunkt i den information om organisationens verksamhet vi sedan tidigare har 


bedömer vi att arvodet för revision av räkenskaper, årsbokslut och förvaltning kan uppgå till 


följande med nedan angivna granskningsområden som kräver särskilt fokus: 


 


Revision för räkenskapsåret  


 


Lions MD 101 


 Planering 


 Substansgranskning 


 Förvaltning 


 


Revision av ingående balanser enligt ISA510 5 000 kr 


Då vi i förekommande fall blir nyvalda revisorer är vi enligt gällande revisionsregler skyldiga 


att göra en revision av ingående balanser. En kostnad som således endast är aktuell första året 


givet ett förlängt samarbete. Arbetet beräknar vi utföra så snart som möjligt efter tillträde 


 


Förstagångrevision enligt ISA510 


 


Det offererade priset grundas på följande förutsättningar: 


 


 Att verksamheternas omfattning, inriktning och organisation i allt väsentligt är 


oförändrad jämfört med 2021-06-30.  


 


 Att system av betydelse för redovisning är ändamålsenliga, fungerar väl och är 


oförändrade under hela räkenskapsåret. 


 


 Att löpande redovisning håller god standard och att en tillfredsställande intern kontroll 


föreligger under hela räkenskapsåret. 


 


 Att årsbokslut är upprättade, avstämda och fullständiga samt att boksluten är väl 


dokumenterade avseende bland annat posternas existens och värde.  


 


 Att organisationen levererar bokslut, årsbokslut och annat underlag för granskning i 


god tid före granskningen. 


 


 


2023/2024 2024/2025 2025/2026 


   


33.000 kr 34.000 kr 35.000 kr 


   


   


   


   


   







 


 


 Att det inte sker några väsentliga förändringar i de regler (lag, eller annan författning 


och god sed) som är tillämpliga på organisationens verksamhet och 


revisionsuppdragets utförande. 


 


 Att organisationens förvaltning sker i enlighet med stadgar samt för verksamheten 


tillämpliga lagar. 


 


Skulle ovan angivna förutsättningar inte vara uppfyllda eller om omständigheter eller 


förhållanden uppstår, vilka inte kunnat beaktas när arvodet uppskattades, förbehåller vi oss 


rätt att justera arvodet.  


 


Uppmärksammas vidare under revisionen sådant förhållande vilket leder till krav på fördjupad 


granskning är vi skyldiga till att ha rätt att fakturera sådant arbete. Vi kommer givetvis kontakta 


Er om någon av nämnda förutsättningar ovan brister så vi gemensamt får möjlighet att lösa 


eventuella problem utan att behöva avvika från offererat pris. 


 


Som ett led i att verka för ett långsiktigt samarbete kommer vi också i anslutning till vår 


avrapportering erbjuda en genomgång med Er vad gäller behov och omfattning av samt 


förutsättningar för våra tjänster för nästkommande år. 


 


Vi fakturerar månads- eller kvartalsvis i efterskott (beroende på omfattningen nedlagt arbete). 


Betalningsvillkor är 15 dagar. 


 


Övriga uppdrag 
JPA Revision AB kan även tillhandahålla konsultationer rörande redovisningsfrågor, skatt, 


affärsjuridik mm. För i förekommande fall sådana löpande konsultationer tar vi betalt för nedlagd 


tid med ett pris som varierar mellan 950 – 2.700 kr/timme beroende på uppdragets art och 


svårighetsgrad. Utöver arvodet debiteras i förekommande fall direkta utlägg för er räkning som  


t ex registreringsavgifter. För andra mer eller mindre standardiserade tjänster såsom upprättande av 


diverse protokoll, intyg vid emissioner etc, ring och fråga om och när behov uppstår.  


 


Mervärdesskatt tillkommer på samtliga ovan priser. 


 
Varför välja JPA Revision AB? 


JPA Revision AB är ett ägarlett företag med en delägarkrets på sex personer. Vi som driver JPA 


Revision är själva företagare, vi förstår och hanterar de problem som möter företagare i vardagen 


med komplicerade regelverk, finansieringsfrågor, personalfrågor osv. Vi har trots att vi inte är en 


stor byrå ändå tillgång till både juridisk, ekonomisk och skattekompetens på byrån. Det innebär att 


du genom din kontaktperson alltid kan få den hjälp du behöver. Att ha löpande kontakter med våra 


kunder ser vi som nyckeln till ett väl fungerande samarbete. Våra kunder är också i huvudsak 


ägarledda företag och de är spridda i många skilda branscher, med visst fokus på tjänstesektorn 


samt fastighetsbranschen. 


 


Vi är sedan 2019 medlemmar i JPA Internationell, ett internationellt nätverk av oberoende 


revisionsföretag, revisorer och konsulter som arbetar under en gemensam etisk kod för att kunna 


erbjuda högkvalitativa tjänster till våra kunder över hela världen. Nätverket finns idag representerat 


i fler än 80 länder och vi har flertalet exempel på att kunskapsutbyte och utökat nätverk bidragit 


positivt till våra kunders verksamheter.  


 


 







 


 


 


Genom vår okomplicerade organisation har du alltid lätt att nå rätt person. Vi fattar beslut utan att 


det hamnar i långbänk, eller fastnar i organisationen. Vi brinner för att göra det bästa för våra 


kunder, hitta lösningar på problem som uppstår och att finnas till hand som bollplank och partner i 


de affärsmässiga diskussioner som uppstår naturligt i vardagen. Vi vågar också säga ifrån om det 


är något som inte känns bra. Att vara en god rådgivare innebär att man ibland behöver säga det 


kunden behöver höra, istället för vad kunden kanske vill höra.  Ingen verksamhet är för liten eller 


för stor, det viktiga är att det finns en vilja att göra rätt. 


 


Som påskrivande revisor föreslår vi Daniel Larin som är auktoriserad revisor och delägare 


sedan 2015. Daniel innehar ett 70-tal revisionsuppdrag i små och medelstora företaget i 


varierande branscher men har även erfarenhet med att ha arbetat med större bolag både 


nationellt som internationellt. Daniel är även vald revisor i ett flertal ideella föreningar och 


stiftelser.  
  
 


Vi hoppas ovanstående offert är av intresse för Er och hoppas på Ert positiva återkommande! 


 


Göteborg 2022-11-22 


 


JPA Revision AB 


 


 


 


Daniel Larin 
Auktoriserad revisor 


 
 







 


 


 


 


 


Offert revision Stiftelsen Lions-Quest International 


Foundation in Sweden, 802426-2738 


______________________________________________ 
 


Med anledning av Er förfrågan lämnar vi denna offert på revisionstjänster avseende 


organisationens räkenskapsår 2023/24, 2024/25 och 2025/2026. 


 


Med utgångspunkt i den information om organisationens verksamhet vi sedan tidigare har 


bedömer vi att arvodet för revision av räkenskaper, årsbokslut och förvaltning kan uppgå till 


följande med nedan angivna granskningsområden som kräver särskilt fokus: 


 


Revision för räkenskapsåret  


 


 Planering 


 Substansgranskning 


 Förvaltning 


  


 


 
Revision av ingående balanser enligt ISA510 4 000 kr 


Då vi i förekommande fall blir nyvalda revisorer är vi enligt gällande revisionsregler skyldiga 


att göra en revision av ingående balanser. En kostnad som således endast är aktuell första året 


givet ett förlängt samarbete. Arbetet beräknar vi utföra så snart som möjligt efter tillträde 


 


Det offererade priset grundas på följande förutsättningar: 


 


 Att verksamheternas omfattning, inriktning och organisation i allt väsentligt är 


oförändrad jämfört med 2021-06-30.  


 


 Att system av betydelse för redovisning är ändamålsenliga, fungerar väl och är 


oförändrade under hela räkenskapsåret. 


 


 Att löpande redovisning håller god standard och att en tillfredsställande intern kontroll 


föreligger under hela räkenskapsåret. 


 


 Att årsbokslut är upprättade, avstämda och fullständiga samt att boksluten är väl 


dokumenterade avseende bland annat posternas existens och värde.  


 


 Att organisationen levererar bokslut, årsbokslut och annat underlag för granskning i 


god tid före granskningen. 


 


 Att det inte sker några väsentliga förändringar i de regler (lag, eller annan författning 


och god sed) som är tillämpliga på organisationens verksamhet och 


revisionsuppdragets utförande. 


2023/2024 2024/2025 2025/2026 


   


8.000 kr 8.300 kr 8.600 kr 


   


   


   


   







 


 


 Att organisationens förvaltning sker i enlighet med stadgar samt för verksamheten 


tillämpliga lagar. 


 


Skulle ovan angivna förutsättningar inte vara uppfyllda eller om omständigheter eller 


förhållanden uppstår, vilka inte kunnat beaktas när arvodet uppskattades, förbehåller vi oss 


rätt att justera arvodet.  


 


Uppmärksammas vidare under revisionen sådant förhållande vilket leder till krav på fördjupad 


granskning är vi skyldiga till att ha rätt att fakturera sådant arbete. Vi kommer givetvis kontakta 


Er om någon av nämnda förutsättningar ovan brister så vi gemensamt får möjlighet att lösa 


eventuella problem utan att behöva avvika från offererat pris. 


 


Som ett led i att verka för ett långsiktigt samarbete kommer vi också i anslutning till vår 


avrapportering erbjuda en genomgång med Er vad gäller behov och omfattning av samt 


förutsättningar för våra tjänster för nästkommande år. 


 


Vi fakturerar månads- eller kvartalsvis i efterskott (beroende på omfattningen nedlagt arbete). 


Betalningsvillkor är 15 dagar. 


 


För att Ni skall kunna känna Er trygg med oss kommer vi utöver en påskrivande revisor, där 


vi föreslår aukt rev Daniel Larin, som har god erfarenhet av bl a föreningar och stiftelse även 


ha ytterligare en person utsedd, aukt rev Markus Warnberg, som kommer ha erfarenhet av Er 


verksamhet med målet att Ni alltid skall kunna få snabb och relevant service.  


 


Övriga uppdrag 
JPA Revision AB kan även tillhandahålla konsultationer rörande redovisningsfrågor, skatt, 


affärsjuridik mm. För i förekommande fall sådana löpande konsultationer tar vi betalt för nedlagd 


tid med ett pris som varierar mellan 950 – 2.700 kr/timme beroende på uppdragets art och 


svårighetsgrad. Utöver arvodet debiteras i förekommande fall direkta utlägg för er räkning som  


t ex registreringsavgifter. För andra mer eller mindre standardiserade tjänster såsom upprättande av 


diverse protokoll, intyg vid emissioner etc, ring och fråga om och när behov uppstår.  


 


Mervärdesskatt tillkommer på samtliga ovan priser. 


 
Varför välja JPA Revision AB? 


JPA Revision AB är ett ägarlett företag med en delägarkrets på sex personer. Vi som driver JPA 


Revision är själva företagare, vi förstår och hanterar de problem som möter företagare i vardagen 


med komplicerade regelverk, finansieringsfrågor, personalfrågor osv. Vi har trots att vi inte är en 


stor byrå ändå tillgång till både juridisk, ekonomisk och skattekompetens på byrån. Det innebär att 


du genom din kontaktperson alltid kan få den hjälp du behöver. Att ha löpande kontakter med våra 


kunder ser vi som nyckeln till ett väl fungerande samarbete. Våra kunder är också i huvudsak 


ägarledda företag och de är spridda i många skilda branscher, med visst fokus på tjänstesektorn 


samt fastighetsbranschen. 


 


Vi är sedan 2019 medlemmar i JPA Internationell, ett internationellt nätverk av oberoende 


revisionsföretag, revisorer och konsulter som arbetar under en gemensam etisk kod för att kunna 


erbjuda högkvalitativa tjänster till våra kunder över hela världen. Nätverket finns idag representerat 


i fler än 80 länder och vi har flertalet exempel på att kunskapsutbyte och utökat nätverk bidragit 


positivt till våra kunders verksamheter.  


 







 


 


 


Genom vår okomplicerade organisation har du alltid lätt att nå rätt person. Vi fattar beslut utan att 


det hamnar i långbänk, eller fastnar i organisationen. Vi brinner för att göra det bästa för våra 


kunder, hitta lösningar på problem som uppstår och att finnas till hand som bollplank och partner i 


de affärsmässiga diskussioner som uppstår naturligt i vardagen. Vi vågar också säga ifrån om det 


är något som inte känns bra. Att vara en god rådgivare innebär att man ibland behöver säga det 


kunden behöver höra, istället för vad kunden kanske vill höra.  Ingen verksamhet är för liten eller 


för stor, det viktiga är att det finns en vilja att göra rätt. 


 


Som påskrivande revisor föreslår vi Daniel Larin som är auktoriserad revisor och delägare 


sedan 2015. Daniel innehar ett 70-tal revisionsuppdrag i små och medelstora företaget i 


varierande branscher men har även erfarenhet med att ha arbetat med större bolag både 


nationellt som internationellt. Daniel är även vald revisor i ett flertal ideella föreningar och 


stiftelser.  
 


Vi hoppas ovanstående offert är av intresse för Er och hoppas på Ert positiva återkommande! 


 


Göteborg 2022-11-22 


 


JPA Revision AB 


 


 


 


Daniel Larin 
Auktoriserad revisor 
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REVISORSPOOLEN Matsson & Co AB
Täby Centrum, entré S, 4 tr    183 34  Täby   Tel: 08-792 18 30 Fax: 08-792 18 15 Email info@revisorspoolen.se 


Lions Clubs Int. MD101 Sverige 
Att. Bengt Lundblad 
Geijersvägen 24 
112 40  Stockholm 


Offert för Lions Clubs International MD 101 Sverige 


Vi tackar för er förfrågan och har härmed nöjet att offerera revisionstjänster avseende perioden 
2023-07-01 – 2026-06-30.  


Förutsättningar enligt följande. 
Verksamhetens omfattning är på liknande nivå som tidigare. 
Bokslut inklusive bilagor, verifikationer och sie-4 filer för aktuellt år samt innevarande år 
överlämnas i god tid det vill säga senast sex veckor innan revisionsberättelse måste avlämnas. 
Samtliga konton i balansräkningen ska vara avstämda och det ska finnas bilagor som visar vilka 
poster som ingår i respektive konto. I förekommande fall bör även kopior av verifikat finnas i 
bokslutspärmen. Om årsredovisning ej upprättas av oss, så ska denna vara rimligt korrekt enligt 
gällande lag och beträffande innehåll. 
Kopior av protokoll från styrelsemöten och stämmor överlämnas tillsammans med 
räkenskapsmaterialet. Originalprotokoll ska finnas tillgängliga vid revision.  
Övrigt material som exempelvis försäkringsbrev, avtal etc ska överlämnas utan dröjsmål vid 
förfrågan, och om underlagen utgör räkenskapsmaterial men sitter i särskilda pärmar ska dessa 
överlämnas med övrigt material.  
Revisionsteamet får obegränsad tillgång till personer inom företaget i den mån det bedöms 
nödvändigt för inhämtande av revisionsbevis. 
Bokföringen ska vara upprättad enligt bokföringslagen.  
Arbete utfört av internrevisor kan användas som underlag inom överenskomna områden. 
Revision av ovanliga poster som kräver särskild utredning ingår ej. 
Konsultation inom ramen för revisionsuppdraget ingår, eventuella övriga konsultationer faktureras 
per påbörjad halvtimme enligt gällande timprislista. 


Kostnad för revision per år kr 32 000 plus moms. 


Med vänliga hälsningar 


Christina Wahlström 


2022-2023
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 REVISORSPOOLEN Matsson & Co AB                                                                      
Täby Centrum, entré S, 4 tr    183 34  Täby   Tel: 08-792 18 30 Fax: 08-792 18 15 Email info@revisorspoolen.se 


 
 Insamlingsstiftelsen Lions Hjälpfond 
  
  
  
  
  


 
 
 
 
 
 
 
Offert för Insamlingsstiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond 
 
Vi tackar för er förfrågan och har härmed nöjet att offerera revisionstjänster avseende perioden 
2023-07-01 – 2026-06-30.  
 
Förutsättningar enligt följande. 
Verksamhetens omfattning är på liknande nivå som tidigare. 
Bokslut inklusive bilagor, verifikationer och sie-4 filer för aktuellt år samt innevarande år 
överlämnas i god tid det vill säga senast sex veckor innan revisionsberättelse måste avlämnas. 
Samtliga konton i balansräkningen ska vara avstämda och det ska finnas bilagor som visar vilka 
poster som ingår i respektive konto. I förekommande fall bör även kopior av verifikat finnas i 
bokslutspärmen. Om årsredovisning ej upprättas av oss, så ska denna vara rimligt korrekt enligt 
gällande lag och beträffande innehåll. 
Kopior av protokoll från styrelsemöten och stämmor överlämnas tillsammans med 
räkenskapsmaterialet. Originalprotokoll ska finnas tillgängliga vid revision.  
Övrigt material som exempelvis försäkringsbrev, avtal etc ska överlämnas utan dröjsmål vid 
förfrågan, och om underlagen utgör räkenskapsmaterial men sitter i särskilda pärmar ska dessa 
överlämnas med övrigt material.  
Revisionsteamet får obegränsad tillgång till personer inom företaget i den mån det bedöms 
nödvändigt för inhämtande av revisionsbevis. 
Bokföringen ska vara upprättad enligt bokföringslagen.  
Arbete utfört av internrevisor kan användas som underlag inom överenskomna områden. 
Revision av ovanliga poster som kräver särskild utredning ingår ej. 
Konsultation inom ramen för revisionsuppdraget ingår, eventuella övriga konsultationer faktureras 
per påbörjad halvtimme enligt gällande timprislista. 
 
Kostnad för revision per år kr 11 000 plus moms. 
 
 
Med vänliga hälsningar 
 
 
Christina Wahlström 
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 REVISORSPOOLEN Matsson & Co AB                                                                      
Täby Centrum, entré S, 4 tr    183 34  Täby   Tel: 08-792 18 30 Fax: 08-792 18 15 Email info@revisorspoolen.se 


 
 Stiftelsen Lions Quest Int Foundation in Sweden 
 Att. Bengt Lundblad 
 Geijersgatan 24 
 11244  Stockholm 
  
  


 
 
 
 
 
Offert för Lions Quest International Foundation in Sweden 
 
Vi tackar för er förfrågan och har härmed nöjet att offerera revisionstjänster avseende perioden 
2023-07-01 – 2026-06-30.  
 
Förutsättningar enligt följande. 
Verksamhetens omfattning är på liknande nivå som tidigare. 
Bokslut inklusive bilagor, verifikationer och sie-4 filer för aktuellt år samt innevarande år 
överlämnas i god tid det vill säga senast sex veckor innan revisionsberättelse måste avlämnas. 
Samtliga konton i balansräkningen ska vara avstämda och det ska finnas bilagor som visar vilka 
poster som ingår i respektive konto. I förekommande fall bör även kopior av verifikat finnas i 
bokslutspärmen. Om årsredovisning ej upprättas av oss, så ska denna vara rimligt korrekt enligt 
gällande lag och beträffande innehåll. 
Kopior av protokoll från styrelsemöten och stämmor överlämnas tillsammans med 
räkenskapsmaterialet. Originalprotokoll ska finnas tillgängliga vid revision.  
Övrigt material som exempelvis försäkringsbrev, avtal etc ska överlämnas utan dröjsmål vid 
förfrågan, och om underlagen utgör räkenskapsmaterial men sitter i särskilda pärmar ska dessa 
överlämnas med övrigt material.  
Revisionsteamet får obegränsad tillgång till personer inom företaget i den mån det bedöms 
nödvändigt för inhämtande av revisionsbevis. 
Bokföringen ska vara upprättad enligt bokföringslagen.  
Arbete utfört av internrevisor kan användas som underlag inom överenskomna områden. 
Revision av ovanliga poster som kräver särskild utredning ingår ej. 
Konsultation inom ramen för revisionsuppdraget ingår, eventuella övriga konsultationer faktureras 
per påbörjad halvtimme enligt gällande timprislista. 
 
Kostnad för revision per år kr 13 000 plus moms. 
 
 
 
Med vänliga hälsningar 
 
 
Christina Wahlström 
 





		Revisorspoolen-Offert Lions 2023

		Revisorspoolen-Offert Lions insamlingsstiftelse 2023

		Revisorspoolen-Offert Lions Quest 2023
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Rapport från MD 101s koordinator för Orkester Norden 


2023-04-17 
 
Orkester Norden på jubileumsturné 8-12 augusti 2023 
 
Ungdomsprojektet Orkester Norden startades för trettio år sedan i samarbete mellan Sveriges Lions och den 
finske världsdirigenten Esa-Pekka Salonen. Sedan dess har varje sommar (utom pandemiåren 2020 och 
2021) studerande vid musikhögskolor i Norden haft möjligheten att under en tio dagars övnings- och repe-
titionsperiod skapa och sedan på turné i de nordiska länderna, numera även i Baltikum, framföra en symfo-
nikonsert under ledning av mycket framstående dirigenter.  
 
Orkester Nordens styrgrupp i finska Lahti, som för närvarande är värd för projektet har nu lagt fast tider, 
dirigent, instruktörer och program för ON jubileumsåret 2023, se https://www.orkesternorden.com/. 
 
Förutsättningarna för den svenska delen av jubileumsturnén var i första läget en konsert i Malmöområdet. 
Men svårigheter att hitta möjliga konsertlokaler i Skåne (och även i Köpenhamn för en dansk konsert) 
gjorde att jag undersökte andra möjligheter och föreslog att konserter i stället kunde placeras i Sundsvall 
och Stockholm vilket också beslutades av styrgruppen.  
 
Det innebär att jubileumsturnén efter premiärkonserten i Lahti tisdagen den 8 augusti 2023 fortsätter till 
Sverige med en konsert i Tonhallen i Sundsvall torsdagen den 10 augusti och final i Konserthuset i Stock-
holm fredagen den 11 augusti 2023. 
 
Jag har som MD 101s koordinator getts ansvaret för de svenska konserterna. Överenskommelser har träf-
fats med konserthusen i Sundsvall och Stockholm liksom avtal med hotell för kost och logi för de övernatt-
ningar som enligt överenskommelse med styrgruppen för Orkester Norden ska betalas lokalt genom Lions i 
Sverige, men där eventuellt underskott täcks från styrgruppen.  Sponsorkontakter pågår för att tillsammans 
med 
biljettintäkterna finansiera jubileumsturnén.  
 
Biljettförsäljningen kommer att ske genom de båda konserthusens biljettsystem, men behöver förstås stär-
kas av insatser från lionsrörelsen på alla nivåer alltifrån närmast berörda klubbar till distrikt och guvernörs-
råd.  
Biljettsläpp kommer att ske strax före RM i Karlstad och särskilda erbjudanden presenteras. 
 
Resestipendier till deltagande musikstuderande 
 
Utöver årets arrangemang gäller att fortsatt klara Sveriges Lions åtagande att finansiera sin del av resesti-
pendier för de musikstuderande som tas ut att delta i Orkester Norden. Jag konstaterar att guvernörsrådet i 
sitt förslag till insamlingsmål för år 2023-2024 inte tagit upp det förslag jag fört fram  om en höjning till 20 
kronor per medlem. Det innebär risk för att adekvata medel för  stipendier till svenska deltagare i 2024 års 
Orkester Norden inte kommer att finnas. Det beror på starkt ökade kostnader för resor samtidigt som med-
lemstalet sjunker och antalet klubbar som bidrar till Orkester Norden fortsätter att vara bland de allra lägsta 
av beslutade insamlingsmål. Jag vill framföra en stark önskan att guvernörsrådet omprövar sitt beslut och 
till riksmötet förordar en höjning av insamlingsmålet Orkester Norden till 20 kronor per medlem. Alternati-
vet för att möjligen täcka behovet är att kommande distriktsguvernörer åtar sig att påtagligt medverka till 
att väsentligt öka antalet klubbar inom sina distrikt som faktiskt ger bidrag enligt det gemensamt genom 
riksmötet beslutade insamlingsmålet.  
 
 
Martin Enqvist 
  


 
ON Coordinator Lions Sweden 
 
 


 



https://www.orkesternorden.com/
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Rapport från Riksmöteskommittén 


Till GR6 


Rapport nr 5 2022-23 
RMK lämnar här rapport nr 5. 


Karlstad 2023 


Planeringen pågår för fullt. Viss oro för vikande 


deltagande är befogad på grund av t ex höga elkostnader och räntekostnader hos dem som 


kan tänkas vilja komma. 


I enkäten i Falun svarade medlemmarna på om delningen på förhandlingarna kan vara orsak 


till vikande deltagande och så är det inte vad RMK bedömer. 


Idag är det 266 stycken som anmält sig. 151 anmälda delegater som kan komma att regleras 


pga obetalda skulder eller för många eller för få anmälda delegater. Arbete pågår med kontroll 


av detta. 100 klubbar deltar. RMK bedömer att läget är gott. 


Halmstad 2024 


Söndagen den 23 april kommer en nystart ske vad gäller Halmstad. Det kommer tre Lions från 


Söndrum Tylösand som deltar på RM i Karlstad. Klubben har tagit på sig den lokala 


projektledarrollen vilket gör att det går att arbeta vidare med Halmstad. 


RMK bedömer att Halmstad har förutsättningar att bli bra. 


Riksmötet (RM) och Riksmöteshandlingar 


1 2 3 4 5 Vet ej  


1 Hur upplevde du riksmötet i sin helhet? 


1 mycket dåligt och 5 mycket bra.  
Totalt 77 svar  


12  38  27  


2 Hur upplevde du fördelningen av förhandlingarna på två 
dagar?  
1 mycket dåligt och 5 mycket bra.  
Totalt 76 svar  


5 7 11  14  37  2 


3 Hur upplevde du informationen i riksmöteshandlingarna? 


1 mycket dåligt och 5 mycket bra.  
Totalt 75 svar  


1 3 11  26  34  


Kommentar:  
• Ett välorganiserat RM.


• Koncentrera mötesförhandlingar till en dag, två dagar är för lång tid.


• Dag 2 skulle börja med förhandlingarna och föreläsningar på em.


• När man har lång restid så är uppdelningen på två dagar svårt!
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Kostnader för att göra ett hybridmöte är inte oöverstigliga utan den varianten kommer att 


diskuteras i kommande arbete. Det kan dock innebära färre deltagare fysiskt och inte 


nödvändigtvis ett större antal deltagande via nätet. Om ett hybridmöte blir aktuellt kan en 


diskussion kring kostnader för deltagande vara på plats. Inga slutsatser i frågan i dagsläget. 


 


 


Deltagande av ev pristagare 


RMK rekommenderar å det starkaste att kommittéer som har anledning att dela ut priser på 


riksmötet nominerar och beslutar om pristagare under hösten. Dels för att RMK MÅSTE ha 


ordentliga besked om vem och hur pristagare deltar och dels för att ,under de senaste åren, 


pristagare inte kan närvara pga av andra åtaganden. Även pristagare ska ges tillfälle att ange 


allergier eller andra önskemål i sin bokning. 


 


 


 
Annette Eiserman-Wikström Finn Bangsgaard        Thorbjörn Bengtsson Annica Nordell Mattias Öberg 


RMK 


6  Om riksmötet någon gång i framtiden vore både fysiskt och digitalt skulle du föredra att:  
Delta fysiskt                     Delta digitalt                     Vet ej                      


67   7   4  


Kommentar:  
• Alla möten bör vara hybrider. Det är roligt och viktigt att kunna träffas fysiskt men resor kostar, tar tid 


och med fossila färdmedel blir utsläppen stora. Kanske kan man även ha några konferensplatser med bra 


tågförbindelser som vi roterar mellan. Det ger närliggande klubbar större möjlighet till fysiskt deltagande.  
• Det fysiska mötet är viktigt.  
• Ja mötet med Lionsfolk är givande så fysiskt möte är överlägset.  
• Ett fysiskt Riksmöte är helt klart bäst, men med tanke på bensinpriser, omkostnader mm så kan ske ett 


alternativ att locka fler åhörare är att ha kombinerat Riksmöte både fysiskt och digitalt.  
• Svar på fråga 5 beror på att vi har varit på många RM och känner att det är dags att ta en paus, 


återkommer om något år igen. Men inte redan nästa år.  
  
7  Kan du tänka dig att rösta med mobilen på kommande riksmöte.  


Ja                                       Nej                                    Vet ej       


57   11   8  
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Rapport till AU 5 
 
 
Stiftelsen Konungens Jubileumsfond för Ungdom i Sverige 
 
Enl. önskemål från Slottet har jag idag sänt in nedanstående till årets styrelsemöte 29 
maj. 
 
Två personer har inkommit med CV, Thorbjörn Bengtsson och Ulf Carlsson.  
 
Tio ansökningar om medel har inkommit, av varierande kvalitet. 
 
LC Luleå 
LC Brunflo 
LC Lit (två ansökningar) 
LC Sollefteå Nipsippan 
LC Norberg 
LC Bromma 
LC Svenljunga 
LC Gathenheim 
LC Tidaholm 
 
 
 
Norrtälje 18 april 2023 
  
Hans Catani 
PDG 
Lions representant i fonden 
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Beslutskontroll 2023-04-24 
AU. 


2022-2023 


§ 13 MD:s hemsida GRAU har gett uppdrag till MD:s IT-ansvarige att i samråd med personalen på 
kontoret se över hemsidan samt uppdatera densamma. 


 


GR 


2021-2022 


GR 6 


§ 227 Diskussion om och beslut om organisationsöversyn av MD 101.  


Guvernörsrådet har under verksamhetsåret konstaterats att det finns strukturer och processer på 
MDnivån som är otydliga. Det är viktigt att tydlighet råder för att undanröja missförstånd. GR 
beslutar att till kommitté med uppdraget att göra en förutsättningslös genomgång av organisation, 
strukturer och processer inom MD utse inkommande IPGRO och stadgesekreterare 


 


2022-2023 


§8 Lions kontor GRO har fört samtal med personalen om en återgång till att arbeta på kontoret tre 
dagar i veckan. Ansvarsförsäkring när personal arbetar hemifrån skall utredas samt vilken teknisk 
utrustning som behövs vid hemarbete. Torbjörn Bengtsson och Annica Nordell fick i uppdrag att titta 
på en ombyggnad av kontoret och vilka effekter det skulle få. Ett förslag redovisas på GR4. 


§11. Bevakningsärende gällande medlemsutvecklingen i Distrikt N Distrikt N 1071 medlemmar och 
Distrikt M 1227 medlemmar kommer på sikt att behöva göra förändringar. GR avvaktar 
internationella styrelsen beslut vad gäller medlemsantalet i distrikten. 


 


§34 Pengapåsen GR konstaterar att pengapåsen inte fyller någon funktion längre och beslutar att 
föreslå riksmötet att pengapåsen upplöses och de pengar som finns på kontot överförs till 
katastrofberedskapen. 


 
§57 Anmälningssystemet till RM Guvernörsrådet ger AU i uppdrag att se över 
anmälningssystemet i allmänhet och riksmötet synnerhet. Avrapportering skall ske 
senast GR 2 2023-2024 


§59 Framtida kampanjplanering guvernörsrådet beslutade att IPCC Alf-Göran Andersson 
tillsammans marknadskommittén tar fram ett förslag 


§61Arbetsordning/organisationsbeskrivning för BQtL Guvernörsrådet beslutade att 
Stadgesekreteraren tillsammans med Finn Bangsgaard och Reino Wikström tar fram ett 
förslag senast till GR 6 
 
§63 Val av tre personer att ingå i konungens jubileumsfond. De namn som framkommit är Ulf 
Carlsson, Göran Hammarlund, Torbjörn Bengtsson och Lina Eiserman/Åhlund, GRO kommer att 
prata med de föreslagna, 
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§66 Övriga frågor 
c/ Diskuterades om Kommittén för funktionsvariationer skall vara kvar. Guvernörsrådet 
beslutade att AU tittar närmare på frågan. 
 
§76 Lions kontor Thorbjörn Bengtsson för den utredning som han gjort tillsammans 
med Annica Nordell.  
Utredningsgruppen föreslår att Guvernörsrådet beslutar - - 
Att Lions kansli fortsatt finns i nuvarande lokaler till 2027-05-31. Se hyresavtal. –  
Att lokalerna anpassas för möten med upp till 15, undantagsvis 20 st. deltagare. – 
 Att alla möten som är fysiska och inte digitala med högst 15 fysiska deltagare som AU, 
GR, styrelsemöten LQ, DG utbildning, annan utbildning m.m. alltid förläggas i kansliets 
lokaler. – 
 Att större digitala sammankomster utbildning etc. skall vara baserade i och ske från 
kansliet. - Att GR möten så många som möjligt skall vara hybridmöten, undantagen kan 
vara GR 2 och GR 5 som kan kräva full fysisk närvaro och större möteslokaler på annan 
plats. – 
 Att hybridmöten skall ha sin fysiska bas i kansliets lokaler. Utrustning för det (kamera 
och mikrofon för streaming) och internet finns. Det ekonomiska riktmärket är att undvika 
de ofta höga konferensrumssärkostnader som konferenshotellen har. Kansliets lokaler är 
en fast kostnad som måste utnyttjas fullt ut och därigenom undvika budgetbelastning 
med rörliga kostnader. – 
 Att kansliets ekonom och MD 101:s Controller gemensamt och kontinuerligt ser över 
kansliets löpande kostnader. Guvernörsrådet beslutar enligt förslaget. 
 
Hur går vi vidare? 
 
§83 Tillkommande ärenden-beslutsärenden Mattias Öberg och tar upp frågan om 
jordbävningskatastrofen i Turkiet och lämnar följande förslag till GR -MD startar en nationell 
insamling till förmån för jordbävningsoffren. De medel som inkommer till för detta ändamål till 
MD ställs till projektstyrelsen förfogande att disponera inom projektplanens mål -att PDG Per 
Kranz skrivs in som medlem i projektgruppen. -att få göra ett utskick till samtliga medlemmar 
med information om katastrofen och insamlingen Guvernörsrådet beslutar avslå förslaget om 
nationell insamling. Guvernörsrådet avslog Mattias förslag att medel skulle ställas till 
projektstyrelsens förfogande men biföll att Per Krantz skulle ingå i projektgruppen och att ett 
utskick skulle göras Guvernörsrådet beslutar att anslå 100 000:- till projektet. 
 
Blev beslutet så här? 
 
Frösön 2022-04-19 


Annica 


 





